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Zápisnica 

napísaná na 13. zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Senici, konanom 

dňa 7. novembra 2024 

 

P r í t o m n í 

Pracovné predsedníctvo:  

Ing. Mgr. Martin Džačovský, primátor mesta; JUDr. Marek Došek, prednosta MsÚ; Mgr. 

Tomáš Makas, hlavný kontrolór mesta; Ing. Róbert Mozolič, vedúci finančného oddelenia 

 

Poslanci MsZ: 

Mgr. Ivana Mičová, Mgr. Peter Hutta, PhDr. Miriam Madunická, PhD, RNDr. Ľubica 

Krištofová, Mgr. Peter Pastucha, Ing. arch. Martin Čonka, Mgr. Ľubomír Štvrtecký, MUDr. 

Andrej Papp, Ing. Jarmila Barcaj Drinková, Mgr. Lenka Včelková, Ľubomír Miča, Ing. Roman 

Sova, Ing. Pavol Kalman, Ing. Ľubica Vyletelová, Mgr. Branislav Grimm, Dušan Podmajerský 

 

P r i z v a n í : 

Bc. Tichomír Ivan, vedúci odd. MsÚ; Ing. Ferdinand Bartal, vedúci odd. MsÚ;  Ing. Renáta 

Hebnárová, ved. odd. MsÚ; Mgr. Silvia Krčová, vedúca odd. MsÚ;  Mgr. Milan Dieneš, Mgr. 

Natália Mináriková, vedúci odd.; Ing. Mária Gavorová, PhD., ved. Odd. MsÚ,  Ing. Ivan Nosko, 

ved. SOÚ; Mgr. art. Martin Dudáš, ved. SŠÚ; Ing. Peter Turza, riaditeľ TS Senica; Ing. Ján 

Bachura, riaditeľ MsPS, Senica; Mgr. Vladimír Šváček; PaedDr. Krzysztof Siwiec, Ing. 

Svetlana Chábelová; Mgr. Vladimír Včelka – riaditelia škôl; Mgr. Mirka Gáfriková, riaditeľka 

ZUŠ;  Mgr. Silvia Krišáková, riaditeľka CVČ; Senica; Renáta Rýzková, riaditeľka MŠ; Ing. 

Jozef Mikuš, riaditeľ Mestskej polikliniky Senica, a. s. 

 

O s p r a v e d l n e n í :  

Mgr. Filip Lackovič, Mgr. Kristína Chudá, Ing. Martin Lidaj 

 

M é d i á: 

TV Sen, spol. s r. o., PhDr. Vlasta Cigánková, RTVS, SRo 

 

O s t a t n í    p r í t o m n í : podľa prezenčnej listiny 
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Bod č. 1. – Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie 

zapisovateľa zápisnice 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Vážené poslankyne, vážení poslanci, vážení prítomní, otváram trináste zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Senici, na ktorom vás všetkých vítam. Z 19 poslancov je podľa prezenčnej 

listiny prítomných 15 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina. Zasadanie Mestského 

zastupiteľstva je uznášaniaschopné, preto otváram jeho rokovanie. Ospravedlnení sú pani 

poslankyňa Chudá, pán poslanec Lidaj. Neskôr sa k nám pripoja pán poslanec Lackovič a pani 

poslankyňa Mičová. Zápisnica z predchádzajúceho mestského zastupiteľstva je overená aj k 

nahliadnutiu poslancom. Za zapisovateľskú zápisnice určujem pani Langovú. Pracovné 

predsedníctvo dnes tvoria bez titulov Tomáš Makas, Marek Došek, Róbert Mozolič a Martin 

Džačovský. Ideme schváliť program. Odporúčam, aby dnešné zasadnutie trinásteho mestského 

zastupiteľstva rokovalo podľa predloženého programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli, 

elektronickej úradnej tabuli, webovom sídle a na centrálnej úradnej elektronickej tabuli. 

Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje program trinásteho 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Senici konaného dňa 7. novembra 2024. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Program SME SCHVÁLILI.  

Uznesenie č. 421: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

program 13. zasadnutia MsZ v Senici, konaného dňa 7. novembra 2024.  

H l a s o v a n i e : prítomných:13   za:13   proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0     počet poslancov:19   

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu MsZ, určenie zapisovateľa zápisnice 

2.1 Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 07.11.2024 

2.2 Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 8/2023/269/b 

3.1 Uznesenia prijaté na 12. zasadnutí MsZ dňa 19.09.2024 

3.2 Uznesenia prijaté na 12. zasadnutí MsR dňa 24.10.2024 

4.  Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2024 

5.  Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2023 

6.  Opatrenia mesta na zabezpečenie zimného vykurovacieho obdobia 2024-2025 

7.  Informatívna správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

škôl a školských zariadení na území mesta Senica za školský rok 2023-2024 

8.  Návrh Dodatku č. 2/2024 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Senica č. 75/2022 o 

určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Senica 

9.  Dispozície s majetkom 

10.1  Návrh na zmenu člena Komisie mládeže 

10.2  Návrh na zmenu člena Komisie pre výstavbu, územné plánovanie, dopravu 

10.3  Návrh na zmenu v Redakčnej rade Naša Senica 

10.4 Návrh na zmenu v Komisii športu 

10.5 Návrh na zmenu v Komisii pre správu mestského majetku 

11.1 Správa z kontroly plnenia rozpočtu mesta Senica k 30.06.2024 

11.2  Správa o činnosti hlavného kontrolóra za III. štvrťrok 2024 

12. Interpelácie 

13.   Záver 
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Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Má niekto záujem o zmenu programu? Pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Dobrý deň, ďakujem za slovo. Ja by som žiadal o doplnenie programu bodu Diskusia. A to z 

toho dôvodu, že na poslednom pracovnom stretnutí s poslancami sme mali niekoľko bodov. 

Hlavne pre mňa je dôležitý teda pôvodne, ktoré som teda žiadal, aby bol samostatný bod 

pridaný do zastupiteľstva, čo teda nevidím a teda žiadam, aby bola pridaná diskusia preto, aby 

sme mali možnosť o tomto diskutovať. Jedná sa teda hlavne o situáciu odpovedí na interpelácie, 

ktoré som mal na poslednom zastupiteľstve ohľadom povodní, ale takisto sa jedná aj o 

komunikáciu jednotlivých investičných záležitostí, na ktoré nepotrebujeme samostatný bod a 

takisto o nákupe nafukovačky na futbalový štadión a teda mnoho iné, ktoré sú teda také asi pre 

teba, pán primátor, známe témy a teda by som poprosil aj kolegov, aby ma v tejto veci podporili. 

Považujem to teda za opakovane, za úplne normálne. Ďakujem pekne.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem za návrh. Ja len poviem, že vždy vieme diskutovať, či už je to, neviem, prečo teda to 

nebolo prerokované na porade poslancov, kde sa vieme o tom porozprávať a nie je treba čakať 

vždy na zastupiteľstvo, poprípade niekde inde alebo tak ako mnohí ďalší, viete komunikovať 

aj mimo zastupiteľstva. To je celé. Takže ideme k návrhu, ale ešte faktická a už ideme.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Len na to zareagujem, pán primátor. Nebolo si tam napriek tomu, že si zvolával to stretnutie 

pracovne a ja som vyslovene žiadal preto, aby som naplnil to, čo ma ty žiadaš, aby sme teda na 

pracovnom stretnutí oddiskutovali. Chcel som to urobiť. Nebol si tam. Pán zástupca povedal, 

teda ťa ospravedlnil. Nevedel odpovedať na niektoré tieto otázky, že to sa musím pýtať teba a 

nemal som tú možnosť. Tak som ho prosil teda, aby sa zaradil nový bod programu. A nezaradil 

to a nemám ani informáciu, že sa nebude zaraďovať ani nič iné. Čiže ja som urobil presne to, 

čo si žiadal, aby som teda naplnil tvoju požiadavku a napriek tomu to nie je možné. Preto teda 

žiadam diskusiu, aby som tú možnosť alebo všetci sme ju mali, lebo kopec kolegov malo 

záujem diskutovať aj v tejto veci a teraz to vlastne bude možné až pri ďalšom zastupiteľstve 

alebo ďalšom pracovnom stretnutí. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďalšie pracovné stretnutie za 2 týždne, ale zhruba, takže mi to príde také zvláštne, že čakáme 

touto formou. Dobre. Predkladám návrh, aby bol doplnený bod číslo na konci, bod číslo 13. 

Dobre, bod číslo 12, Diskusia, potom by bola 13 Interpelácia, 14 Záver. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Na zmenu programu je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, 

čo nebolo naplnené. Tzn. uznesenie nie je prijaté. 

 

Bod č. 2.1. – Správa o plnení uznesení MsZ s termínom plnenia do 

07.11.2024 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame podľa bodu, tzn. bod 2.1. Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva s 

termínom plnenia do 7.11.2024. Má niekto z poslancov pripomienky? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje Správu o plnení 

uznesení Mestského zastupiteľstva. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. SCHVÁLILI sme Správu o plnení uznesení.  

Uznesenie č. 422: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

správu o plnení uznesení MsZ. 
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H l a s o v a n i e : prítomných:15   za:15   proti:0     zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod č. 2.2. – Správa HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č. 

8/2023/269/b 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame bod 2.2. Správa hlavného kontrolóra o plnení uznesenia Mestského zastupiteľstva 

v Senci číslo 8/2023/269/b. Má niekto pripomienky alebo o diskusiu k tomuto bodu? Pán 

poslanec Kalman.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Ešte k tej zmene programu. Boli tam, bolo tam veľa ľudí na tom 

pracovnom stretnutí. Ja som tam žiadal doplnenie programu, posielal som vám ešte včera 

podklady, že nebudem žiadať žiadne uznesenie. Naozaj ma prekvapuje tento postoj. Diskutovali 

sme o tom. Nič iné ako zatváranie úst už nie je toto, čo robíte. Vážený pán kontrolór, ja sa 

chcem opýtať na, hneď ti to nájdem, vašu správu. Je v nej spomenutých viacero zmlúv, ktoré 

obsahuje aj aké bolo použité verejné obstarávanie. Vo viacerých zmluvách teda je to tak, že 

buď je to zákazka s malou hodnotou alebo teda je to podľa §108, čiže je to podlimitná zákazka. 

Ja som sa pozeral do centrálneho registra zmlúv pre Senicu a nenašiel som tam niektoré 

podklady, ktoré teda podľa mňa by tam mali byť, pretože v zákone verejnom obstarávaní, teda 

ak sa ideme na ten §108 a hneď bod 1, tak v ňom sa hovorí, že verejný obstarávateľ zverejní v 

profile správ podľa §24 ods.  3 tohto zákona do desiatich dní odo dňa zverejnenia zmluvy v 

centrálnom registri zmlúv alebo odo dňa vystavenia objednávky. Tzn. to je to zhodnotenie že, 

ako tá, ako to verejné obstarávanie prebehlo. Teda ak nie je klasicky veľké verejné obstarávanie. 

Snažil som sa nájsť teda niečo takéto, túto správu v centrálnom registri, ktoré by teda mala 

mesto Senica a uverejniť, ale nenašiel som tam ani jednu. Tak neviem, že či mi k tomu viete 

niečo hneď povedať alebo ak nie, tak prosím Vás písomne.  

Mgr. Tomáš Makas (hlavný kontrolór)  

A môžem sa opýtať, o ktorej konkrétne zmluve myslíte?  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Napríklad je to zmluva z 28. septembra 20 24, zmluva o dielo 9.3., chodník, zastávka MHD, 

CS s.r.o. Tam je konkrétne teda tento postup a ani by som nevedel, že teda tento postup bol 

zvolený, lebo v tele tej zmluvy sa nikdy nepíše. Snažil som sa nájsť všetky dokumenty, ktoré 

sú v centrálnom registri, ale žiadny iný okrem základnej zmluvy tam nie je.  

Mgr. Tomáš Makas (hlavný kontrolór)  

Pán poslanec, preverím. Môže sa stať, že som sa ja pomýlil. To sa ospravedlňujem, ale preverím 

to, nemám tú zmluvu teraz pred sebou. Takže pozriem sa na to, dám vám vedieť.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne. To je všetko.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Myslím si, že tam sme mali nejakých 7 alebo 8 ponúk, čo sa týka toho. Ale priznám 

sa, že tiež si nepamätám presne postup. Takže následne budete mať odpovedané. Ďakujem. 

Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Správu 

hlavného kontrolóra o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva v Senici číslo 8/2023/269/b. 

Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE Správu hlavného 

kontrolóra.  

Uznesenie č. 423: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e   
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správu HK o plnení uznesenia MsZ v Senici č.8/2023/269/b. 

H l a s o v a n i e : prítomných:15     za:15    proti:0   zdržalo sa:0  nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

 

Bod číslo 3.1 Uznesenia prijaté na 12. zasadnutí MsZ dňa 19.9.2024 

Bod číslo 3.2 Uznesenia prijaté na 12. zasadnutí MsR dňa 24.10.2024 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 3.1., 3.2. Hlasujeme o obidvoch uzneseniach spoločne. Má niekto záujem 

o diskusiu k týmto dvom bodom? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie uznesenia prijaté na dvanástom zasadnutí 

Mestského zastupiteľstva dňa 19.  9. 2024 a uznesenia prijaté na dvanástom zasadnutí Mestskej 

rady dňa 24.  10. 2024. Prosím hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. ZOBRALI SME uznesenia NA VEDOMIE.  

Uznesenie č. 424: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

1. Uznesenia prijaté na 12. zasadnutí MsZ dňa 19.09.2024 

2. Uznesenia prijaté na 12. zasadnutí MsR dňa 24.10.2024    

H l a s o v a n i e : prítomných:16     za:16   proti:0     zdržalo sa:0  nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 4. – Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2024 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 4, Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2024. Návrh prerokovala 

finančná komisia, ktorá bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie, taktiež prerokovala 

Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča predložiť na schválenie. Má niekto záujem o 

diskusiu k tomuto bodu? O 3 vety poprosím pána Ing. Mozoliča.  

Ing. Róbert Mozolič (vedúci finančného oddelenia) 

Ďakujem za slovo. Mestskému zastupiteľstvu predkladáme Návrh na zmenu rozpočtu, ktorý by 

som zhrnul do dvoch okruhov. V oblasti školstva na základe prijatých finančných prostriedkov 

zo štátneho rozpočtu rozpisujeme pre školské zariadenia finančné prostriedky na prenesené 

kompetencie vo výške 378.000  EUR a rozpisujeme v oblasti školstva tiež finančné prostriedky 

na originálne kompetencie pre materskú školu výške takmer 56.000  EUR. V oblasti príjmovej 

časti rozpočtu rozpočtujeme vyššie príjmy na základe dosiahnutého lepšieho plnenia oproti 

schválenému rozpočtu a na základe týchto dosiahnutých príjmov rozpočtujeme aj vyššie 

výdavky rozpočtu mesta. V celkovom sumári rozpočtu je v tomto návrhu rozpočtujeme vyššie 

príjmy o 533.000  EUR a výdavky vyššieho 540.000  EUR. O týchto nasledovných zmenách 

bude rozpočet mesta na rok 24 zostavený s prebytkom takmer 90.000  EUR. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, že neevidujem záujem o diskusiu. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje Zmenu rozpočtu mesta na rok 2024. Prosím, hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Zmenu SME SCHVÁLILI.  

Uznesenie č. 425: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zmenu rozpočtu mesta na rok 2024. 

H l a s o v a n i e : prítomných:15   za:14  proti:0   zdržalo sa:1    nehlasovalo:0    počet poslancov:19 
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Bod číslo 5. - Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej 

účtovnej závierky k 31.12.2023 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 5. Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky 

k 31.12.2023, kde je konsolidované, že podľa názoru audítora priložená konsolidovaná účtovná 

závierka poskytuje pravdivý a verný obraz konsolidovanej finančnej situácii konsolidovaného 

celku k 31.  decembru 2023. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Medzitým poviem, 

že finančná komisia prerokovala bez pripomienok, odporúča predložiť na rokovaní a taktiež 

Mestská rada bez pripomienok odporúča predložiť na rokovaní. Neevidujem záujem, preto 

predkladá návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Správu 

nezávislého audítora za audit konsolidovanie účtovnej závierky k 31.12.2023. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Správu nezávislého audítora SME ZOBRALI NA VEDOMIE.  

Uznesenie č. 426: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2023. 

H l a s o v a n i e : prítomných:15     za:15   proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 6. - Opatrenia mesta na zabezpečenie zimného 

vykurovacieho obdobia 2024-2025 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 6. Opatrenia mesta na zabezpečenie zimného vykurovacieho obdobia 

2024- 2025. Prerokovala komisie pre prevenciu kriminality a ochranu verejného poriadku, 

odporúča predložiť na rokovanie bez pripomienky. Taktiež komisia životného prostredia 

odporúča predložiť na rokovanie bez pripomienky. Takže a taktiež Mestská rada odporúča 

predložiť na rokovanie bez pripomienky. Takže v materiáli máme opäť zodpovedných ľudí, 

ktorí budú v podstate organizovať nám pravidelnú ročnú kontrolu, resp. možnosti zabezpečenia 

zimného vykurovacieho obdobia a prevencie pre našich občanov. Má niekto záujem o diskusiu? 

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

schvaľuje Opatrenia mesta na zabezpečenie zimného vykurovacieho obdobia 2024-2025. 

Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Takže SCHVÁLIL SME opatrenia na zabezpečenie zimného vykurovacieho 

obdobia.  

Uznesenie č. 427: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

opatrenia mesta na zabezpečenie zimného vykurovacieho obdobia 2024 – 2025. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16   za:16    proti:0    zdržalo sa:0  nehlasovalo:0     počet poslancov:19 

 

Bod číslo 7. - Informatívna správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení na území 

mesta Senica za školský rok 2023-2024 
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Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 7. Informatívna správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení na území mesta Senica za školský rok 

2023-2024. Má niekto o diskusiu k tomuto bodu? Prerokovala tento materiál komisia pre 

vzdelávanie, kultúru a zbor pre občianske záležitosti bez pripomienok odporúča schváliť a 

zobrať na vedomie. Taktiež prerokovala Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča 

schváliť a zobrať na vedomie. Budeme hlasovať 2×. Vidím, že nie záujem, diskusiu. Takže 

predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje Správy o výchovno-

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základných škôl, materskej školy, 

základnej umeleckej školy a Centra voľného času za školský rok 2023-2024 v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A ideme na druhé hlasovanie. Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na 

vedomie Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školách na 

území mesta za školský rok 2023-2024, kde nemá zriaďovateľskú pôsobnosť. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže SCHVÁLILI SME, aj sme ZOBRALI NA VEDOMIE 

školské zariadenia, ktoré sú v pôsobnosti, zriaďovateľskej pôsobnosti a nie sú v 

zriaďovateľskej pôsobnosti na území mesta Senica.  

Uznesenie č. 428: 

MsZ v Senici 

a / s c h v a ľ u j e  

Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základných škôl, 

materskej školy, základnej umeleckej školy a centra voľného času za školský rok 2023 – 2024 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta.  

H l a s o v a n i e : prítomných:16   za:16    proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

b/ berie na vedomie 

Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školách na území 

mesta za školský rok 2023 – 2024, kde nemá zriaďovateľskú pôsobnosť.  

H l a s o v a n i e : prítomných:16    za:16  proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0     počet poslancov:19 

 

Bod číslo 8. - Návrh Dodatku č. 2/2024 Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Senica č. 75/2022 o určení pravidiel času predaja 

v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poďme bod číslo 8. Návrh Dodatku číslo 2 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Senica číslo 

75/2020 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta 

Senica. Návrh Dodatku číslo 2/2024 Všeobecne záväzné nariadenie číslo 75/2022 bol 

zverejnený na úradnej tabuli, elektronickej úradnej tabuli, webovom sídle a na centrálnej 

úradnej elektronickej tabule v zákonom stanovenej lehote. K návrhu neboli vznesené 

pripomienky. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Zatiaľ poviem, že prerokovala tento 

materiál komisia pre správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča návrh schváliť a 

taktiež Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Neevidujem záujem. 

Predkladám návrh. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje dodatok číslo 2/2024 Všeobecne 

záväzného nariadenia mesta Senica číslo 75/2022 o určení pravidiel času predaja v obchode a 

času prevádzky služieb na území mesta Senica. Prosím o hlasovanie.  
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Hlasovanie: Ďakujem. Takže tento návrh BOL SCHVÁLENÝ.  

Uznesenie č. 429: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

Dodatok č. 2/2024 Všeobecne záväzného nariadenia mesta Senica č. 75/2022 o určení pravidiel 

času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Senica. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16   za:15   proti:0     zdržalo sa:0    nehlasovalo:1   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 9.1. - Dispozície s majetkom 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod 9.1. Návrh na kúpu podielov pozemku EKN parc.  č. 49 v katastrálnom 

území Senica. Nachádzame sa za poliklinikou tak, ako boli naposledy urobené požiadavky, bolo 

to už aj farebne znázornené, ktoré pozemky patria mestu v okolí a o ktoré záujem má mesto na 

ich odkúpenie. Tak a má niekto záujem o diskusiu? Zatiaľ poviem, že prerokovala komisia pre 

Správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča návrh schváliť, komisia pre výstavbu 

územné plánovanie a dopravu odporúča bez pripomienok návrh schváliť a komisia životného 

prostredia bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Mestská rada prerokovala tento materiál 

a bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Neevidujem záujem o diskusiu, predkladám Návrh 

na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje kúpu podielov na pozemku EKN 

parc.  č. 49 podľa predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, návrh BOL SCHVÁLENÝ.  

Uznesenie č. 430: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

kúpu podielov na pozemku EKN parc. č. 49, druh pozemku záhrada vo výmere 508 m2, 

zapísanom na LV č. 415 pre kat. územie Senica od neznámych vlastníkov:  

Katarína Kuňková, Senica, PSČ 905 01, SR (SPF) v podiele 56/112, zastúpená správcom 

Slovenským pozemkovým fondom, IČO 17 335 345, Búdková 36, 817 15 Bratislava za kúpnu 

cenu stanovenú Slovenským pozemkovým fondom; 

Kristína Kuňková, Senica, PSČ 905 01, SR (SPF) v podiele 8/112, zastúpená správcom 

Slovenským pozemkovým fondom, IČO 17 335 345, Búdková 36, 817 15 Bratislava za kúpnu 

cenu stanovenú Slovenským pozemkovým fondom; 

Ján Kuňka, Senica, PSČ 905 01, SR (SPF) v podiele 8/112, zastúpený správcom Slovenským 

pozemkovým fondom, IČO 17 335 345, Búdková 36, 817 15 Bratislava za kúpnu cenu 

stanovenú Slovenským pozemkovým fondom; 

Mária Kuchtová, Senica, PSČ 905 01, SR (SPF) v podiele 8/112, zastúpená správcom 

Slovenským pozemkovým fondom, IČO 17 335 345, Búdková 36, 817 15 Bratislava za kúpnu 

cenu stanovenú Slovenským pozemkovým fondom. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16    za:16   proti:0  zdržalo sa:0    nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

 

Bod číslo 9.2. - Návrh na predaj časti pozemku EKN parc.  č.  2558 v 

katastrálnom území Senica. 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bode 9.2. Návrh na predaj časti pozemku EKN parc.  č.  2558 v katastrálnom 

území Senica. Nachádzame sa teda v mestskej časti Čáčov, opäť máme farebne znázornené 

časti. Tento materiál prerokovala komisia pre správu mestského majetku. Bez pripomienok 

odporúča návrh schváliť, komisia pre výstavbu územného plánovania a dopravu bez 
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pripomienok odporúča návrh schváliť a komisia životného prostredia bez pripomienok 

odporúča návrh schváliť. Taktiež prerokovala Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča 

návrh schváliť. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja som chcel poprosiť, všeobecne pri tomto bode sme mali v komisii 

diskusiu. Predtým tu vlastne bol navrhovaná zámena s iným pozemkom a vlastne minule tu 

bolo povedané, to, že tu ideme zablokovať nejaký zámer, že by sme sa vyhli takémuto 

blokovaniu alebo nejakému spomaľovaniu procesov v prospech podnikateľov. Bolo by dobré, 

keby vedenie mesta vždy nám dalo vedieť, čo s tými podnikateľmi prediskutuje, na komisii, 

aby sme potom vedeli takýto návrh objektívne zosúladiť a prípadne aj odsúhlasiť. Tak len toľko 

som chcel. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Má niekto záujem ešte o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem, predkladám Návrh na 

uznesenie, budeme 2× hlasovať, jedno je prvé uznesenie, ktoré znie: Mestské zastupiteľstvo sa 

uznáša, že nehnuteľný majetok uvedený v bode B tohto uznesenia trvalo prebytočný majetok v 

zmysle čl.  4, ods.  2 písmená a) a čl.  18 ods.  1 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Senica. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na druhé hlasovanie v tomto bode, a to je návrh na uznesenie: Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje po a) spôsob prevodu vlastníctva hnuteľného majetku 

uvedeného v bode B tohto uznesenia ako prevod z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa 

popísaného dôvodu, po b) odplatný zmluvný prevod nehnuteľného majetku, novozameraný 

pozemok CKN podľa predloženého návrhu a po c) toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva o 

prevode vlastníctva nehnuteľného majetku nebude uzatvorená do jedného roka od prijatia 

Mestským zastupiteľstvom v Senici. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Prevod SME SCHVÁLILI. 

Uznesenie č. 431: 

MsZ v Senici 

s a  u z n á š a ,  ž e  

nehnuteľný majetok uvedený v bode b) tohto uznesenia je trvale prebytočný majetok v zmysle 

článku 4 odst. (2) písm.a) a článku 18 odst. (1) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Senica; 

H l a s o v a n i e : prítomných:16  za:16   proti:0   zdržalo sa:0  nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

 

s c h v a ľ u j e  

a) spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku uvedeného v bode b) tohto uznesenia 

ako prevod z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a odst. 15 písm. f) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ktorý je schválený v 

článku 10 odst.(3) písm. e) v Zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Senica ako prevod pozemku za účelom budovania verejnoprospešných stavieb, resp. 

stavieb a zariadení realizovaných pre verejnosť ako sú najmä komunikácie, chodníky, 

parkoviská, technická infraštruktúra, el. nabíjačky, športoviská a zariadenia, ktoré budú 

slúžiť verejnosti; 

odôvodnenie: 

novozameraný pozemok CKN parc. č. 34208/21 má malú výmeru a mesto neplánuje 

jeho využitie na rozširovanie komunikácie v danej lokalite. Vzhľadom na svoje 

umiestnenie medzi komunikáciou a pozemkami vo vlastníctve žiadateľa je pre iného 

záujemcu nevyužiteľný; 

b) odplatný zmluvný prevod nehnuteľného majetku: 
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- novozameraný pozemok CKN parc. č. 34208/21, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie vo výmere 436 m2, ktorý vznikol odčlenením z pozemku EKN parc. č. 2558 

druh pozemku vodná plocha vo výmere 2 1063 m2, zapísaného na LV č. 4731 pre kat. 

územie Senica na základe GP č. 4/2024 na oddelenie pozemku p. č. 34208/21 

žiadateľovi: HÍLEK a spol., a. s. so sídlom Vajanského 24, 905 01 Senica,  

IČO: 36 239 542 za jednotkovú cenu v zmysle znaleckého posudku 22,41 €/m2; 

c) toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva o prevode vlastníctva nehnuteľného majetku 

nebude uzatvorená do jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16   za:16   proti:0     zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 9.3. - Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemkoch CKN, parc.  č.  682/1 a 

EKN parc.  č.  72 v katastrálnom území Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 9.3. Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na pozemkoch CKN, parc.  č.  682/1 a EKN parc.  č.  72 v katastrálnom území Senica. 

Nachádzame sa na Robotníckej ulici, kde ide o vecné bremeno v prospech Západoslovenskej 

distribučnej a. s. Prerokovala komisia pre Správu mestského majetku, bez pripomienok 

odporúča schváliť, komisia pre výstavbu, územné plánovanie a dopravu bez pripomienok 

odporúča schváliť a komisia pre životné prostredie bez pripomienok odporúča schváliť. 

Prerokovala aj Mestská rada, ktorá bez pripomienok odporúča schváliť. Má niekto záujem o 

diskusiu? Neevidujem taký záujem, predkladám Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v 

Senici schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na, na 

nižšie uvedených pozemkov v prospech Západoslovenská distribučná a. s. podľa predloženého 

návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, návrh BOL SCHVÁLENÝ. 

Uznesenie č. 432: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na pozemkoch CKN parc. 

č. 682/1, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 8513 m2  zapísaný na LV č. 3353 pre kat. 

územie Senica a EKN parc. č. 72, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere  

9152 m2 zapísaný na LV č. 60 pre kat. územie Senica v prospech spoločnosti: Západoslovenská 

distribučná, a. s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518  

a každého ďalšieho vlastníka pozemku, ktoré bude spočívať v povinnosti vlastníka zaťažených 

pozemkov strpieť: 

a/ zriadenie a uloženie elektroenergetického zariadenia (NN vzdušné vedenie) 

b/ užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek 

iné stavebné úpravy elektroenergetického zariadenia a jeho odstránenie. 

Vecné bremeno sa bude vzťahovať na časť uvedených pozemkov v rozsahu vyznačenom 

v situácii spracovanej na podklade katastrálnej mapy. 

Presná výmera vecného bremena bude vymedzená v porealizačnom geometrickom pláne, ktorý 

žiadateľ Ing. Jozef Rudavský, trvale bydliskom Jablonica 944, 906 32 Jablonica predloží mestu 

Senica po ukončení a skolaudovaní stavby. 

Vecné bremeno bude zriadené na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 16,20 € za 

každý aj začatý 1 m2 výmery, príp. bežný meter vecného bremena, ktorá bude vymedzená 

geometrickým plánom. 



 

11 

 

Toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

nebude uzatvorená do jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16     za:16    proti:0   zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 9.4. - Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena v častiach pozemkov EKN, 

parc.  č.  558/1, 393 v katastrálnom území Senica 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 9.4. To je Návrh na uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena v častiach pozemkov EKN, parc.  č.  558/1, 393 v katastrálnom území Senica. 

Takže nachádzame sa v Čáčove, kde je taktiež záujem o vecné bremeno v prospech žiadateľa 

pána Vacha, pani Vachovej. Tento materiál prerokovala komisia pre správu mestského majetku, 

bez pripomienok odporúča schváliť, taktiež komisia pre výstavbu, územné plánovanie a 

dopravu odporúča schváliť s pripomienkou, ktorá je zapracovaná v návrhu a komisia životného 

prostredia bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Taktiež prerokovala Mestská rada, ktorá 

bez pripomienok odporúča schváliť. Má nikto záujem o diskusiu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje uzatvorenie 

zmluvy o budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena in rem v častiach pozemkov podľa 

predloženého návrhu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. 

Uznesenie č. 433: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena „in rem“ na častiach 

pozemkov EKN parc. č. 558/1, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 1410 m2 a EKN parc. 

č. 393, druh pozemku ostatná plocha vo výmere 1453 m2 zapísaných na LV č. 60 pre kat. území 

Senica v prospech žiadateľa: Peter Vach a manželka Andrea Vachová, trvale bydliskom 

Bahenská 5110/20, 905 01 Senica-Čáčov ako vlastníci pozemkov:  

CKN parc. č. 2181/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 59 m2,  

CKN parc. č. 2183, druh pozemku záhrada vo výmere 229 m2, 

CKN parc. č. 2184/1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 79 m2, 

CKN parc. č. 2184/2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 144 m2 

zapísaných na LV č. 2304 pre kat. územie Senica a každého ďalšieho vlastníka týchto 

pozemkov, ktorá spočíva v povinnosti vlastníka pozemkov EKN parc. č. 558/1 a 393 na časti 

zaťažených nehnuteľností strpieť: 

a) trvalé uloženie, užívanie kanalizačnej (splaškovej) prípojky; 

b) vstup na zaťažené nehnuteľnosti za účelom údržby, opravy, úpravy prípojok a ich 

odstránenie. 

Presná výmera vecného bremena bude vymedzená v porealizačnom geometrickom pláne, ktorý 

žiadateľ Peter Vach a manželka Andrea Vachová, Bahenská 5110/20, 905 01 Senica-Čáčov 

predložia Mestu Senica po ukončení a skolaudovaní stavby. 

V zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena bude zahrnutá podmienka, že 

v prípade vybudovania novej kanalizačnej vetvy v danej zóne a možnosti napojenia na ňu,  

uzatvorí žiadateľ  zmluvu, ktorou zanikne vecné bremeno na zaťažené nehnuteľnosti.  

Vecné bremeno bude zriadené na dobu neurčitú za jednorazovú odplatu vo výške 16,20 € za 

každý aj začatý 1 m2 výmery, príp. bežný meter vecného bremena, ktorá bude vymedzená 

geometrickým plánom. 
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Toto uznesenie stráca platnosť, ak zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

nebude uzatvorená do jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16   za:16    proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 9.5. - Návrh na uzatvorenie Dodatku číslo 1 k zmluve o 

budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 9.5. Návrh na uzatvorenie Dodatku číslo 1 k zmluve o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena. Tento materiál prerokovala komisia pre správu mestského majetku, 

bez pripomienok odporúča návrh schváliť, taktiež prerokovala Mestská rada, ktorá bez 

pripomienok odporúča návrh schváliť, tzn. Dodatok so spoločnosťou Vaillant Group Heat 

Pump production, s.r.o. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. 

Predkladám Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici schvaľuje uzatvorenie 

Dodatku číslo 1 k zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena uzatvoreného medzi 

mestom Senica, spoločnosťou Vaillant Group Heat Pump production. Toto uznesenie stráca 

platnosť, ak dodatok číslo 1 k zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena nebude 

uzatvorené do jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v Senici. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 434: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie Dodatku č. 1 k Zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena uzatvorenej 

medzi Mestom Senica a spoločnosťou VAILLANT GROUP Heat Pump Production s.r.o., 

so sídlom Jurkovičova 45, 909 01 Skalica, IČO: 53 835 603, dňa 15. mája 2024. 

Toto uznesenie stráca platnosť, ak Dodatok č. 1 k Zmluve o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena nebude uzatvorený do jedného roka od jeho prijatia Mestským zastupiteľstvom v 

Senici. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16       za:16    proti:0  zdržalo sa:0  nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 9.6. - Návrh na zverenie majetku do správy Materská škola 

Ladislava Novomeského Senica 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 9.6. Návrh na zverenie majetku do správy Materská škola Ladislava 

Novomeského Senica. Jedná sa o zateplenie strechy materskej školy. Prerokovala toto, tento 

materiál komisia pre správu mestského majetku, bez pripomienok odporúča návrh schváliť, 

taktiež prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporúča návrh schváliť. Má niekto záujem 

o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem, predkladám Návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici schvaľuje zverenie majetku, zateplenie strechy materskej školy 

Ladislava Novomeského, Senica, do správy subjektu Materská škola Ladislava Novoveského 

Senica podľa predloženého návrhu. Poprosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Uznesenie č. 435: 

MsZ v Senici 

s c h v a ľ u j e  

zverenie majetku 
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"Zateplenie strechy MŠ L. Novomeského, Senica" v hodnote 122 542,54 € do správy subjektu: 

Materská škola, L. Novomeského 1209/2, Senica, IČO 37 840 550. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16   za:16    proti:0    zdržalo sa:0   nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 10.1. Návrh na zmenu člena Komisie mládeže 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod z 10.1. Návrh na zmenu člena Komisie mládeže. Tento materiál 

prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporúča schváliť. Kde máme vzdanie sa a teda 

návrh nového člena, budeme hlasovať 2×. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký 

záujem, predkladám Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

vzdanie sa Erika Michaličku členstva v komisii mládeže, prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Dobre, ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na druhé hlasovanie v tomto bode. Návrh na uznesenie Mestské zastupiteľstvo 

v Senici volí Adelu Cupákovú za členku komisie mládeže. Prosím o hlasovanie. Ďakujem.  

Uznesenie č. 436: 

MsZ v Senici 

a /  b e r i e  n a  v e d o m i e  

vzdanie sa Erika Michaličku členstva v Komisii mládeže.   

H l a s o v a n i e : prítomných:15  za:15    proti:0   zdržalo sa:0    nehlasovalo:0     počet poslancov:19

   

b /  v o l í  

Adelu Cupákovú za členku Komisie mládeže. 

V o ľ b a : prítomných:14        za:14          proti:0     zdržalo sa:0     nehlasovalo:0        počet poslancov:19 

 

Bod číslo 10.2. Návrh na zmenu člena Komisie pre výstavbu, územné 

plánovanie a dopravu 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 10.2. Návrh na zmenu člena Komisie pre výstavbu, územné plánovanie a 

dopravu. Prerokovala to Mestská rada, bez pripomienok odporúča schváliť. Opäť vzdanie sa 

člena komisie a teda návrh na voľbu nového. Má niekto záujem o diskusiu? Neevidujem taký 

záujem. Predkladám Návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie 

vzdanie sa Andreja Kudláča, člena komisie v Komisii pre výstavbu, územné plánovanie a 

dopravu. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame v tom istom bode na návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici volí 

Juraja Vajaya za člena Komisie pre výstavbu územné plánovanie, dopravu. Prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. 

Uznesenie č. 437: 

MsZ v Senici 

a /  b e r i e  n a  v e d o m i e  

vzdanie sa Andreja Kudláča členstva v Komisii pre výstavbu, územné plánovanie, dopravu. 

H l a s o v a n i e : prítomných:15   za:15      proti:0  zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

b /  v o l í  
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Juraja Vajaya za člena Komisie pre výstavbu, územné plánovanie, dopravu.   

V o ľ b a : prítomných:14         za:13     proti:0    zdržalo sa:0   nehlasovalo:1        počet poslancov:19 

 

Bod číslo 10.3. Návrh na zmenu v Redakčnej rade Naša Senica 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Prechádzame na bod 10.3. Návrh na zmenu v Redakčnej rade Naša Senica. Tu 

budeme mať 4 hlasovania. Tento materiál prerokovala Mestská rada, bez pripomienok 

odporúča schváliť. Má niekto záujem o diskusiu? Funguje nám všetko? Okej, tak dúfajme, že 

technický problém nebude. Neevidujem záujem o diskusiu, predkladám Návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Senici po a) berie na vedomie vzdanie sa Emy Polákovej členstva v 

Redakčnej rade Naša Senica. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na písmeno b) v tom istom bode. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v 

Senici určuje počet členov Redakčnej rade Naša Senica na 12 členov. Prosím o hlasovanie. 

Ďakujem.  

Hlasovanie: Máme SCHVÁLENÝ určený počet.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ideme na písmeno c). Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici po c) volí Evana 

Hendrickena za člena Redakčnej rady Naša Senica. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na písmeno d) v danom bode. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v 

Senici volí Mgr. Miroslava Koprlu za člena Redakčnej rady Naša Senica. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. 

Uznesenie č. 438: 

MsZ v Senici 

a /  b e r i e  n a  v e d o m i e  

vzdanie sa Emy Polákovej členstva v Redakčnej rade Naša Senica.   

H l a s o v a n i e : prítomných:13    za:13   proti:0     zdržalo sa:0  nehlasovalo:0    počet poslancov:19 

   

b /  u r č u j e  

počet členov Redakčnej rady Naša Senica na 12 členov.   

H l a s o v a n i e : prítomných:14     za:14   proti:0     zdržalo sa:0  nehlasovalo:0  počet poslancov:19 

                                         

c /  v o l í  

Evana Hendrickena za člena Redakčnej rady Naša Senica. 

V o ľ b a : prítomných:14     za:14     proti:0           zdržalo sa:0         nehlasovalo:0        počet poslancov:19 

 

d /  v o l í  

Mgr. Miroslava Koprlu, PhD. za člena Redakčnej rady Naša Senica. 

V o ľ b a : prítomných:14         za:14        proti:0       zdržalo sa:0     nehlasovalo:0        počet poslancov:19 

 

Bod číslo 10.4. Návrh na zmenu v Komisii športu 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A prechádzame na bod 10.4. Návrh na zmenu v Komisii športu. Návrh prerokovala Mestská 

rada, bez pripomienok odporúča schváliť. A máme tu počet členov Komisie športu na 10. Má 
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niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Neevidujem taký záujem, predkladám návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici po a) určuje počet členov Komisie športu na 10 

členov. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na písmeno b). Mestské zastupiteľstvo v Senici po b) volí Ing. Martina Lidaja za 

člena Komisie športu. Prosím o hlasovanie.  

Uznesenie č. 439: 

MsZ v Senici 

a /  u r č u j e  

počet členov Komisie športu na 10 členov.   

H l a s o v a n i e : prítomných:15   za:15   proti:0     zdržalo sa:0  nehlasovalo:0    počet poslancov:19

   

b /  v o l í  

Ing. Martina Lidaja za člena Komisie športu. 

V o ľ b a : prítomných:15     za:15    proti:0         zdržalo sa:0    nehlasovalo:0        počet poslancov:19 

Hlasovanie: Ďakujem. Takže máme SCHVÁLENÝ bod číslo 4., 10.4. 

 

Bod číslo 10.5. Návrh na zmenu v Komisii pre správu mestského 

majetku 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame 10.5. Návrh na zmenu v Komisii pre správu mestského majetku. Tento materiál 

prerokovala Mestská rada, bez pripomienok odporúča schváliť. Má niekto záujem o diskusiu k 

tomuto bodu? Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Senici, budeme zase 2× hlasovať. Po a) určuje počet členov Komisie pre 

Správu mestského majetku na 10 členov. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže máme 10 členov Komisie pre správu mestského majetku. 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

A teda po b) Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Senici volí Ing. Martina Lidaja za 

člena Komisie pre správu mestského majetku. Prosím o hlasovanie. Ďakujem.  

Hlasovanie: SCHVÁLILI SME teda aj bod číslo 10.5., kde sme mali teda zmeny.  

Uznesenie č. 440: 

MsZ v Senici 

a /  u r č u j e  

počet členov Komisie pre správu mestského majetku na 10 členov .  

H l a s o v a n i e : prítomných:15   za:15    proti:0     zdržalo sa:0    nehlasovalo:0  počet poslancov:19

   

b /  v o l í  

Ing. Martina Lidaja za člena Komisie pre správu mestského majetku.  

V o ľ b a : prítomných:15      za:15         proti:0     zdržalo sa:0    nehlasovalo:0     počet poslancov:19 

 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Všetkým, ktorí pracovali, či už v Redakčnej rade, v komisiách, ďakujem a všetkým novým 

členom prajem veľa energie a prínosu pre vás, pre podporu Mestského zastupiteľstva, pre lepšie 

rozhodovanie.  

 

Bod číslo 11.1. - Správa z kontroly plnenia rozpočtu mesta Senica 

k 30.06.2024 
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Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prosím, prechádzame na bod číslo 11.1. Správa hlavného kontrolóra o Správy kontroly plnenia 

rozpočtu mesta Senica k 30.  6. 2024. Má niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Neevidujem taký záujem. Predkladám návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Senici 

berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o výsledku kontroly plnenia rozpočtu mesta 

Senica k 30.  6. 2024. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem, ZOBRALI SME správu NA VEDOMIE.  

Uznesenie č. 441: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu HK o výsledku kontroly plnenia rozpočtu mesta Senica k 30.06.2024. 

H l a s o v a n i e : prítomných:16   za:15    proti:0     zdržalo sa:0  nehlasovalo:1   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 11.2. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za III. 

štvrťrok 2024 

 
Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod 11.2. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za tretí štvrťrok 2024. Má 

niekto záujem o diskusiu k tomuto bodu? Ďakujem, ukončujem diskusiu. Návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Senici berie na vedomie Správu o činnosti hlavného kontrolóra za tretí 

štvrťrok 2024. Prosím o hlasovanie.  

Hlasovanie: Ďakujem. Takže ZOBRALI SME NA VEDOMIE Správu hlavného 

kontrolóra.  

Uznesenie č. 442: 

MsZ v Senici 

b e r i e  n a  v e d o m i e  

správu o činnosti hlavného kontrolóra za III. štvrťrok 2024. 

H l a s o v a n i e : prítomných:15   za:15   proti:0     zdržalo sa:0    nehlasovalo:0   počet poslancov:19 

 

Bod číslo 12. – Interpelácie 
 

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prechádzame na bod číslo 12. Interpelácie. Má niekto záujem sa zapojiť do Interpelácií? Pán 

poslanec Kalman.  

Ing. Pavol Kalman (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Ja by som sa chcel opýtať v interpelácii na rekonštrukciu strechy 

Materskej školy Ladislava Novomeského a konkrétne teda, čo bolo dôvodom zvýšenia 

rozpočtovaných prostriedkov? Mali sme ich na 85.000 EUR stanovené v rozpočte a zmenou 

rozpočtu, ktorá bola dnes prijatá, sa zmenilo na 122.543. Chcem sa teda opýtať, že čo sa stalo, 

prečo je to teda takto vysoko? Lebo už pôvodná, bol tam, tuším 1 dodatok podľa centrálneho 

registra, ale bolo na mestskej stránke uvedené, ale už na začiatku tam bola cena niekde 118.000, 

ak si dobre pamätám. Čiže toto bola jedna vec, budem to presne špecifikovať v písomnej forme 

a ešte bude mať teda 1 dodatok k tej interpelácii, pošlem v písomnej forme pánovi prednostovi. 

Veľmi pekne ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Neevidujem ďalšie interpelácie. Prechádzame. Pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja by som sa teda chcel, nebolo to umožnené v diskusii, spýtať na niektoré 
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veci. Týka sa to v prvom rade interpelácii aj odpovedí z posledného zastupiteľstva, požadujem 

ich teda za neúplné a vzhľadom na to, že by som chcel odpovedať občanom úplnosť informácií, 

tak by som teda poprosil pár pripomienok. Ja som žiadal vlastne kompletnú dokumentáciu k 

povodniam posledným, k tým sa tu vyjadrovať nebudem, považujem teda ich aj tiež za neúplné, 

ale nie je to teda podstatné. Podstatné je teda to, že sme riešili a žiadali ako občania, opakovane 

to tu žiadam rok a pol, konkrétne požiadavky. Tá najzávažnejšia z nich je vlastne osiatie nad 

cintorínom trávou, a to osiatie tu bolo niekoľkokrát pripomienkované alebo teda zľahčované, 

že si mesto alebo niekto nemôže dovoliť nariaďovať obhospodarovateľovi, aby takýto úkon 

urobil napriek tomu, že vidíme aj v dokumentoch, že to predseda PD Senica po, po stretnutí s 

primátorom Senice prisľúbil. Čiže jedna vec, že to, ten sľub je opakovane nedodržiavaný. Po 

druhé, niekoľkokrát som tu ukázal dokumentáciu, ktorá jasne preukazuje, že vodozádržnosť 

trávy je výrazne vyššia od hocijakej hustosiatej plodiny. Je to preto, lebo keď prídu žne, žatvy, 

tak tá plodina tú vodozádržnú schopnosť stráca. Ja sa chcem spýtať, pán primátor, lebo som 

nedostal tieto vlastne odpovede, že prečo ty ako najkompetentnejší človek nevieš presadiť s PD 

Senica a jeho predsedom, ktorý za to je zodpovedný, takúto triviálnu vec. Ja by som poprosil 

obrázok, mapku, aby bolo všetkým jasné, už sme sa na to pozerali x-krát, v ľavom dolnom rohu, 

neviem, či to bolo zrozumiteľné, ale je tam, je tam písmeno P, D a je tam čiarkovaná čiara. To 

je, to je časť, ktorú si vlastne nejaká zodpovedná osoba poverená predsedom povedala na 

stretnutí, že toto postačuje na to, aby to obsiali trávou, áno? My ako občania žiadame celú tú 

plochu, tie šípky vlastne znázorňujú spád toho poľa. Ja nerozumiem, prečo sa musíme takto 

ďaleko dopracovávať a toľkokrát sa k tomu vracať, aby sme takúto triviálnu požiadavku dostali 

alebo bola naplnená. Vpravo hore, čo je ten kríž celý, je obsiaty trávou. Okolo tých jarkov 

dvoch, vidíte sa tomu volá, že rukávy, to je z nariadenia Okresného úradu, ktoré po veľkých 

povodniach v deviatom roku dostalo od PD Senice nariadené, aby teda obsiahli. Oni vtedy 

urobili za bývalého predsedu dobrú vôľu a obsiahli celú tú plochu medzi jarkami, tam jeden 

kríž, takú tú obrovskú plochu trávou. Tá tráva nám jasne ukázala, pre toho, kto neverí, mu 

ukážem dokumentáciu všetkých záplav, ktoré sme tu mali aj v tých malých aj väčších, za 

posledné obdobie, sme to tu už videli na zastupiteľstvách, že tam nešla žiadna voda, ani pri 

veľkých nárazových vrhoch, pri búrkach, ani pri tých, keď bolo počas zimy veľa zrážok. Ja sa 

chcem spýtať, ja som sa dneska dozvedel od pána primátora, že mal prísť pán predseda, to by 

som uvítal, neviem, či to stihne do dokonca jeho obdobia volebného, že či je taký problém 

obsiať tuná 2,5 - 3  ha pre jedno družstvo, keď to nebol problém na desiatich hektároch pre toho 

predchádzajúceho predsedu. A teda teba sa, pán primátor, pýtam, lebo ja nepotrebujem 

diskutovať s predsedom, to som ho žiadal x krát a ani raz neprišiel, ani ty si nebol schopný 

zabezpečiť stretnutie so mnou a s ním. Teraz už chodiť nemusí, lebo je rok a pol povodniach. 

A samozrejme, keď príde, tak s ním diskutovať budem, lebo to je moja povinnosť, tak ako to 

bola povinnosť aj jeho. A ty, od teba si pýtam, pán primátor, čo si ty teda preto spravil? Som sa 

to pýtal minule, som sa nedozvedel, som sa len dozvedel, že to, čo rozprávam, sú klamstvá, 

nepravdy, tak sa teda pýtam, čo si ty preto spravil, aby sa táto požiadavka naplnila? Nie, to nie 

všetko. Ja sa ťa pýtam, lebo však nemám to ja nejak spraviť, pretože diskusia tu nie je, nie je 

požadované alebo dovolené, alebo teda sa tu kolegovia zdržiavajú. Netuším, prečo. 

Nerozumiem tomu. To iba od jednej kolegyne som dostal informáciu, že tuto sa časovo 

zaťažuje, tak od nich hovoriť neviem, tak skús teda odpovedať, či nemáš s tým problém. Ja by 

som potom pokračoval, keď mi odpovieš, aby sme na to nezabudli potom. Takže môžem ťa 

poprosiť o odpoveď v tomto bode? Len je potom problém, že na to zabúdame. Ja sa potom k 

tomu vraciam aj opakovane. Takže môžem ťa poprosiť? Čiže teraz nebudeš odpovedať, až 

potom na konci budeš odpovedať. V bode 13 v odpovedi na moje interpelácie som žiadal, aby 

som bol, opakovane som žiadal, aby som bol na každom stretnutí, ktoré sa týka záplav, či už to 

je povodňová komisia mesta alebo povodňová obhliadka. Toto mi nie je opakovane 

umožňované a chcem sa teda spýtať, pán primátor, teba som o to žiadal, lebo ty si v tomto 
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najkompetentnejší, aký je dôvod, že nevieš zabezpečiť, aby som na týchto stretnutiach bol? Ja 

tam nepotrebujem byť preto, aby som nás spôsoboval niekomu problémy, ale preto, aby sa 

neopakovalo, že je tu niekoľko zamestnancov na mieste, ktorí majú rozdelené svoje 

kompetencie, ale riešia jednotlivé požiadavky a keď som s nimi všetkých prechádzal, ktorí boli 

poverení, tak sa mi stalo pri každom jednom z nich, že neboli uzrejmení o všetkých 

požiadavkách, ktoré občania vlastne majú, nevedeli ich proste. Keby som tam vlastne bol na 

tom stretnutí, tak by som to vedel objasniť a dneska sme sa o tom nemuseli rozprávať. Čiže toto 

je podľa mňa, že úplne kľúčové. Ja sa teda pýtam teba druhú otázku, prečo nevieš zabezpečiť, 

aby som ja ako poslanec volený občanmi, ktorí tu stále trpia tým istým problémom, bol na 

takomto stretnutí, na všetkých stretnutiach? Dával som žiadosť na zvolanie obecnej povodňovej 

komisie, 2 zastupiteľstvá naspäť, odpovedal si mi, že nebolo to nutné, pretože považujete 

opatrenia za dostatočné. Prišla znovu voda, lebo ste to spochybňovali tým, že po búrkach je to 

zbytočné, prišla znovu voda, prišla na jeseň, dá sa povedať, medzi letom a jeseňou a som žiadal 

znovu o toto zvolanie. Zvolali ste to 8.  10. a znovu ste ma tam nezavolali. Ja sa pýtam, že aký 

je s ním problém? Ja neviem, prečo to nevieme odpovedať hneď, akože to je, čakať na tieto 

odpovede sa mi zdá byť teda absurdné, ale je fakt, že keď si pozrieme zákon o obecnom 

zriadení, tak je fakt, že poslanec má nárok byť pri všetkých takýchto veciach, ktoré riešia 

podnety občanov. Nebudem to tu citovať, ty to určite budeš ako právnik vedieť lepšie. Keď 

som bol za pani Krčovou prehodnotiť, ale ja som jej chcel informovať o všetkých opatreniach, 

ktoré som tebe rozprával a ktoré tu točíme rok a pol dokola, aby aj ona ako sčasti kompetentná 

osoba o niečom, alebo o tom vedela, som sa náhodou dozvedel, že tu vlastne bola, bolo 

stretnutie zorganizované s výskumným ústavom. To je ten ústav, na základe ktorého pôvodná 

ochrana, Okresný úrad Senice udeľuje vyhlášku. Čiže on od takéhoto úradu očakáva nejaké 

odporučenie, čo má urobiť. Na tento úrad čakáme rok a pol. Pýtal som sa, čo si ty spravil ako 

primátor preto, aby ten, ten úrad sem konečne prišiel a žiadal som ťa, než príde, aby si urobil 

také opatrenie, aby sme nemuseli proste sa báť ďalšieho prívalového dažďa. To sa teda 

nepodarilo. Pýtam sa, ako je možné, že keď žiadam, aby som bol pri každom stretnutí, že ma 

nezavolá niekto na takéto stretnutie? Tiež sa pýtam, kto zastupoval občanov na takom stretnutí? 

A to sa týka všetkých stretnutí, povodňovej komisie mesta, povodne, obhliadky a takisto aj v 

ÚPOP-u. Chcem vedieť, aké tam boli konkrétne požiadavky? Ak z toho bola zápisnica, tak si 

ju prosím mať, pretože sa tu už veľmi často stáva, že sa zabúda na to, že kto čo povedal. Mohli 

by sme dať obrázok z tej, v jednom zasadnutí z minulého roku, kde si niektoré veci môžme 

prejsť, aby bolo jasné, čo všetko bolo povedané, kľudne tomu, hociktorý z tých dvoch, čo tam 

sú, to zasadnutie, pracovné zasadnutia a povodňovú komisiu. Toto je zápisnica z pracovného 

stretnutia, kde som prosil, aby som, aby sme spravili, počkáme, prosím Vás, zasadnutie a 

povedali si, aké tam sú vlastne požiadavky občanov, čo sa dá vlastne urobiť. Toto sa bavíme 

stretnutie z minulého roka. Tam nemá, chýba tam tvoje priezvisko, ale si oboznámil, že dnešné 

pracovné stretnutie sa zvolalo z dôvodu riešenia opatrení opakujúcich sa záplav a vytápania 

rodinných domov v mestskej časti Kunov z poľa nad rodinnými domami. Toto je jasne 

povedané, že kde ten problém je a tento problém sa potom opakoval cez zimu, v decembri, v 

januári a znovu počas búrkového obdobia a teraz v lete. Pán Bederka na začiatku stretnutia 

podal informácie o rozhodnutí vo veci uloženia opatrení vydané Okresným úradom PD Senica. 

To je to nové, kde vlastne povedalo, že družstvo musí urobiť opatrenie s výskumným ústavom, 

ale hlavne sú tu 3 veci. Je tu zákon o ochrane pôdy, je jasne povedané, že ak obhospodarovateľ 

spôsobuje eróziu alebo, alebo inú škodu, zaplavovaním, je zo zákona povinný urobiť opatrenia, 

akékoľvek. My sme dali, okrem iného sme dali normu zamestnancovi kompetentnému na 

meste, ktoré sa dá čerpať, že aký rozdiel je medzi osiatou trávou a pšenicou alebo inými 

plodinami, kde je úplne zrejmé, že tá tráva má výrazne lepšiu schopnosť, sme to preukázali 

úplne jasne, našli sme stanovisko výskumného ústavu pri inej lokalite a toto nestačilo na to, aby 

to PD Senica, resp. ty ako primátor si to zabezpečil. Prosím si ten obrázok, ktorý ukazuje to 
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porovnanie medzi trávou a pšenicou. Minulý, minulé zastupiteľstvo som ukazoval, asi to 

nestačilo, tak sa na to pozrime znovu pre tých, čo tomu nechcú veriť. Toto je lokalita na 

cintorínom. Je to pri tom poslednom daždi. Hore vidíte, vydrov sa tomu rozpráva, to, keď sa 

zoberie pšenica, sú to zvyšky pšenice, ktoré sa ostanú, tam vlastne vyrastú a toto, čo je úzke, 

je, nie je nasiata tráva, ako si ty, pán primátor, povedal, ale to je, je to teda nasiata tráva, ale nie 

je to účelovo vysiate na dodržané opatrne, ale je to ako biopás, ktorý musí ten obhospodarovateľ 

zo zákona dodržiavať a nesúvisí to s povodňami. A tu pekne vidíme, že jedno vedľa druhého, 

tu nie je voda žiadna, v ten istý moment je fotené a hore je tá voda stále, tá sa, tá sa vlastne 

zberá dole kopcom. A poďme nižšie ešte. A toto je toho výsledok. Tu by som rád povedal, že 

v žiadnej dokumentácii, ktorá je v tej poslednej, poslednej povodni, nevidím jedinú zmienku o 

tejto časti v Kunove, napriek tomu, že to opakovane žiadam. Jediná zmienka, čo je v tej 

dokumentácii z poslednej povodne, sa týka cyklotrasy a vlastne vybreženia vody tam. Čo 

považujem teda fakt za smiešne. Už neviem ani, ako to mám povedať. Lebo neviem, že ako sa 

k tomu bude pozerať, na to pozerať nový zamestnanec, či už životného prostredia alebo iné, 

iného oddelenia, ktorý to bude chcieť riešiť, pretože mi povie to, čo povie tento zamestnanec, 

ktorý tu je, teda, že on o tom nevedel, lebo tom nebola žiadna zmienka. A ja teba stále prosím 

dokola, aby sme robili pravidelné stretnutia a vyhodnocovali tieto opatrenia. Čo sa teda nedeje. 

Na poslednom stretnutí so zamestnancom družstva, či nie, so štatutárom, ale zamestnancom 

družstva, ktorý je tam agronóm, si vlastne tento človek sám od seba povedal, že oseje jednu 

tretinu tejto, tohto poľa. Pritom 22. augusta bolo prisľúbené, termín pani Gavorovej, že družstvo 

má tú celú plochu obsiať. Keď sme spolu my telefonovali, lebo som sa pani Gavorovej nevedel 

týždeň dovolať, mala dovolenku, tak sme, ty si mi sám povedal, že si v tom, že to je vlastne 

obsiate. Urobilo sa stretnutie, kde išiel zástupca občana, občanov a ten mi teda len zvestoval to, 

že si povedal pán tento z toho družstva, že stačí 1/3. Pýtam sa, že ako je možné, že si môže 

zamestnanec porušovateľa zákona povedať jednu tretinu, že chce jednu tretinu, že to stačí, 

pretože tá voda tam tiež nebude, keď my tu preukazujeme stále, že tam tá voda tečie napriek 

tomu, že tam je tá pšenica. Že či ti to nestačí ako primátorovi na to, aby si vedel ho presvedčiť, 

že to proste nie je pravda a nevyužije svoju kompetenciu, aby si proste toto raz a navždy vyriešil, 

to je tak triviálna vec, že to sa mi javí, že to robí niekto proste naschvál a teraz neviem ani kto, 

ani nechcem to proste ďalej takto rozoberať. Poslednú vec, čo by som chcel teda od teba vedieť, 

neviem, či si to ešte pamätáš je, ako je to vlastne s Havlovým jarkom? A tu by som sa najprv 

spýtal teba a potom by som na to zareagoval. Čiže aká je situácia s priehradkou na Havlovom 

jarku? Potom mám ešte ďalšie 4 veci, ktoré nesúvisia s touto časťou, resp. s tými otázkami, 

takže by som poprosil o tie odpovede, keď môžeš.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Komunikujem národným poľnohospodárskym a potravinárskym centrom, ktoré nám má dať 

jednoznačné stanovisko. Sami sa vyjadrili, že musí sa to robiť len systémom skusmo, že nie sú 

k tomu presne dané dáta. Čakáme od nich stanovisko. Keď tu boli, povedali, že bude sa to, že 

oni navrhnú, budú navrhovať riešenie a to bolo až teraz po viac ako roku, že urobí sa časť husto 

siatych, ak to nebude pomáhať, potom budú navrhovať, aby sa to urobilo, že to bude v podstate 

až zazelenené a podľa rozmeru sa to bude postupne navyšovať. Tzn. napriek tomu, že je to na 

to výskumný ústav, ktorý tak povedal, že keďže každý ten priestor individuálny v rámci 

podlaže, treba to robiť len skusmo, postupne. Tzn. toto je informácia, ktorá je tu teraz asi 

poviem, že pár dní a čakáme oficiálny podklad, na základe ktorého vieme urobiť práve ten 

príkaz, o ktorom sa tu dlhodobo rozprávame, pretože ak urobíme príkaz, ktorý by bol 

nadštandardný, má to zase iné svoje následky, ale to je iná téma. Pokiaľ zvoláva stretnutie 

Okresný úrad, tak vyberá členov, kto sa toho daného stretnutia bude účastniť, takže tam my 

nevyberáme ľudí, koho oni pozývajú, nepozývajú, tzn. asi ťažko by sme na to reagovali, to je 

asi tak všetko.  
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Dušan Podmajerský (poslanec)  

To neviem. Som videl asi 8 otázok a teraz som sa toho bál, že tie odpovede dostanem, keď sa, 

čo týka, teda máme tu dokument zvolania obecnej prehliadky a teda pardon, povinnej 

prehliadky, kde pán Bederka moje meno dopísal na takéto stretnutie a na takom stretnutí som 

minulý rok bol. Čiže ak hovorí, že to oni zvolávajú, no, ten Okresný úrad môže tú prehliadku 

spraviť na základe dvoch vecí a musí, zo zákona. A jedna z tých vecí je na požiadanie obce, to 

je to, čo stále žiadam, aby sa robilo. Ak obec povie, že tam chce mať svoje poslanca, lebo zo 

zákona nárok na to má, tak tam ten poslanec proste bude. Ak ti tvrdí, že na to nemáte nárok, je 

to tým, že sa o to nezaujímate, pretože keď si dáme teraz tú informáciu z tej povodňovej, ale 

teda to je zápisnica, tej povodňovej prehliadky, tak tam je vidieť, že tam som bol prítomný a 

teda môžem ukázať dokumentáciu, kedy. pán Bederka, čo teda považujem za správne, tam 

žiadal, aby som tam vlastne bol. Takže prečo je otázka, prečo, keď ty komunikuješ s niekým, 

kto takúto vec môže riešiť, prečo to nekomunikuješ so mnou? Že ty vlastne máš informácie o 

tom zozname tých opatrení, ktoré my žiadame ako občania? Že teba to vôbec zaujíma? Lebo ja 

mám pocit, že ty robíš stále úplne niečo iné, ako my žiadame. Že prečo so mnou nekomunikuješ 

normálne slušným spôsobom, že proste mám tú žiadosť a mi odpovieš? Toto sa nedá preto, 

lebo. A nie, že ja ti dám otázku a ty odpovedáš úplne na niečo iné. Takýmto spôsobom to 

opatrenie neurobíme nikdy proste. Ja sa pýtam, že prečo si nezabezpečil ty podľa troch zákonov, 

áno? Možnože tvoj právny názor je taký, že to nie je možné, ja som povedal, sú to 3 zákony: 

Občiansky zákonník či štatutár mesta, mesto má najväčšiu plochu. Obhospodarovateľ 

opakovane spôsobuje eróziu, tá pôda sa splavuje do kanálov, spôsobuje mestu škodu, lebo 

mesto musí platiť za to čistenie kanálov, čiže toto je po druhé. Po prvé: pôda, ktorá sa odplaví, 

po druhé, to spôsobuje škodu, zaplavovanie kanálov. Veď ty mu môžeš dať, som ťa žiadal, aby 

si dal pod hrozbou, keď neurobia opatrenie, to družstvo, aby si mu dal výpoveď, to môžeš 

urobiť. Napomenutím a výpoveďou. Ani jedno napomenutie nebolo správne. To je prvý zákon. 

Druhý zákon je o ochrane pôdy. Ty ako právnik si sa zaoberal touto mojou požiadavkou? Lebo 

možno na to máš objektívny názor. Ja som sa o tom bavil s mojimi právnikmi o tom a s 

prokurátorom a ten povedal úplne jasne, že tá povinnosť vyplýva obhospodarovateľovi 

automaticky. Tzn., že musí robiť také opatrenia, aby to, aby ten zastavil tomu splavovaniu vody. 

Keď tu ukazujem 4, alebo 5× v zastupiteľstve po sebe nové fotky, že tá voda steká stále. Prečo 

ja musím vlastne počúvať takéto výhovorky, prečo ty v tom ako primátor nekonáš a túto vec 

nezastavíš? Tretí zákon, zákon o povodniach? Ja teda stále tvrdím, že máš zvolať obecnú 

povodňovú komisiu a tá, na základe tej môže byť zvolaná obecná a teda prehliadka. Tú zvoláva, 

povodňová prehliadka, ktorú zvoláva Okresný úrad. A pokiaľ tam nebudú povedané 

požiadavky, tak to celé je úplne zbytočné. Ty si pamätáš, na tej prevjerke (???) sme boli spolu 

a zamestnanec Okresného úradu, ktorý nepozná vôbec situáciu v Kunove, on dokonca nechcel 

ani, ani pozerať tie časti tej pôdy, ktorá bola splavovaná, lebo o tom nevedel, že tam taký 

problém je. Že keď si tých občanov nevypočuješ, aké majú problémy a kam tá voda ide, tak ani 

nebudeš vedieť, aké majú problémy, aj ako ho máš riešiť. Ja ťa len žiadam stále isté, stále o to 

isté dokola, aby si so mnou diskutoval, ale nielen tak, že si to dneska povieme, aby to bolo 

nahraté na kamere tak, ako to robíme dneska alebo aj o tom bola zápisnica, pretože kopec vecí 

sa proste zabudlo. Ja som to žiadal na odpoveď ohľadom Havlového jarku, tú som nedostal. A 

teda tu by som bol rád, keby si mi povedal, pretože k tomu by som ti povedal neskôr niečo rád 

aj navyše ohľadom toho Havlového jarku. My sme mali požiadavku, požiadavku na Havlov 

Jarok, aby tam bola spravená remízka, že aká je tam situácia, či o tom vieš ako primátor? Že 

aká tam je situácia. Môžem poprosiť tú informáciu?  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Informácia príde písomne, ďalej.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Príde písomne, dobre. Ja ti napoviem, napomôžem, aby si vedel odpovedať tak, aby si sa z toho 



 

21 

 

vedel vyhnúť, že dostal som informáciu z oddelenia, na ktoré si ma ty posielal a tam sa, tam mi 

povedali, že to má na starosti na inom oddelení, išiel som na ďalšie oddelenie, nebudem tu 

nikoho menovať, aby som sa nikoho nedotkol a ten zodpovedný pracovník povedal, že on 

takúto informáciu nikdy nemal. Prosím ťa, pozri si zápisnice, ktoré si ty podpisoval, kde si 

ľuďom sľúbil, že tam bude remízka, kde si povedal ľuďom to, že tam sa robí na projektovej 

dokumentácii a ten kompetentný človek povedal, že také zadanie na úrade nikto nedostal, tzn., 

že sa na tom vôbec nerobí. Takže by som poprosil túto informáciu, že zaktualizovať, aby som 

tiež bol rád, keby sme ten sľub, čo sme občanom dali, reálne dodržali. Ja to teda ešte upravím 

do nejakej písomnej podoby, aj keď sa mi zdá takéto doplňovanie absurdné. Myslím si, že toto 

sme mohli vyriešiť v rámci diskusie. Pani Madunickej som chcel odkázať teda, že či má pocit, 

že teraz ušetrila nejaký čas, lebo ja mám pocit, že sa to proste takto, takýto čas, takýmto 

spôsobom čas neušetrí, sa len skomplikuje a to je, čo sa týka teda tejto diskusie alebo teda 

nediskusie a mám teda prosbu potom ešte z interpelácií, že si prosím zápisnicu poslednej 

povodňovej komisie mesta, takisto z povodňovej obhliadky Okresného úradu, kde bol 

zamestnanec mesta prítomný, zápis zo stretnutia výskumného ústavu, kde bol takisto 

zamestnanec mesta zodpovedný a prítomný a zápisnice z pracovným stretnutí. Pretože stále 

som tu nariekaný z poloprávd a neviem akých nezmyslov, ktoré tu ty rozprávaš, pán primátor, 

to sa mi zdá byť akože z hľadiska tvojej pozície ako vážne neférové a bol by som rád, keď teda 

chceš, aby sme chodili na pracovné porady, aby to nebolo len mrhanie zdrojov a zabíjanie času, 

ale teda aby sme tie zápisnice odtiaľ dostávali reálne, lebo ani jednu som doteraz nevidel a tým 

pádom všetko, čo tam prejednávame, je podľa mňa úplne smiešne. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec Sova.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja to mám poznačených pár bodov. Prvý bod bude taký prekvapený, ale už 

to, už, prekvapivý, ale už sa spýtam teda v interpelácii, cez interpeláciu, lebo na to by som mal 

dostať nejakú odpoveď a tá interpelácia sa volá, že Diskusia. Keď sa pred rokom vyhodilo 

prvýkrát z programu zastupiteľstva tento bod diskusia, tak argumenty boli také, že dajte nám 

vedieť dopredu, o čom chcete diskutovať, my sa nachystáme, aby sme o tom mohli diskutovať, 

tak sa teraz pýtam, že aký spôsob alebo možnosť existuje, aby nejaká diskusia tu bola, keď na 

poslednej porade poslancov sme dali presne 3 témy, o ktorých chceme diskutovať. Žiadali sme, 

aby to bolo zaradené do programu. Do programu toho zaradené nebolo a keď sa o tom, teda 

sme dali návrh na zmenu programu, keď sa o tom hlasovalo, tak zase sa tento bod do programu 

nezaradil, takže sa pýtam cez interpeláciu, aký je postup, aby sme teda dosiahli to, aby v 

programe Mestského zastupiteľstva v Senici bola zaradená, bol zaradený bod Diskusia. Zdá sa 

mi to úplne viac menej také smiešne, pretože pán primátor, dobre, ty vie, že keď ja požiadam o 

slovo, tak ty mi ho musíš udeliť, tzn., že k tej diskusii nakoniec aj tak dochádza a niekedy je to, 

je to zbytočné, lebo sa tu opakuje určité veci viackrát, keby na ne bolo odpovedané, tak sme 

takto mohli tie veci byť dávno vyriešené. To je prvý bod. Druhý bod, mám otázku na pána 

kontrolóra, hlasovali sme dneska o zmene rozpočtu na akciu oprava strechy na škôlke v Sotinej. 

Chcem sa spýtať, aby mi dal nejakú písomnú odpoveď na celkový postup schvaľovania zmeny 

tohto rozpočtu, pretože sa mi zdá také dosť čudné: oprava strechy je schválená v rozpočte, 

schvaľovali sme ju v roku 2023 na rok, v rozpočte na rok 2024 v nejakej sume 80  000. Potom 

prebehne možnože nejaké výberové konanie, potom dôjdu nejaké zmeny, navýši sa cena, to 

dielo sa odovzdá, akcia sa skončí. Dneska sme teda schvaľovali aj zaradenie toho technického 

zhodnotenia alebo opravy strechy, ak to nazvem, medzitým tá strecha samozrejme zatečie, už 

sa musela aj opravovať a dnes schvaľujeme zmenu rozpočtu na túto akciu, ktorú sme my vlastne 

dnes už zaradili. Takže sa pýtam na pána, tá otázka je na pána kontrolóra, či tento postup je 

správny, či by to nemalo byť trošku v opačnom zložení alebo v opačnom smere. Ďalší bod, 

ďalšia interpelácia. Pán primátor, minule sme sa tak, nechcem povedať, že pochytili alebo 
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trošku sme si, nazvem to tak slušne, že nerozumeli. Čo sa týka projektu, ktorý si ty tvrdil, že si, 

že si zaslal na VÚC-ku, je to križovatka oproti cesty, je to napojenie cyklotrasy cez tú 

križovatku tam okolo kríža, tam na tú ďalšiu časť stávajúcu, ktorá, kde tá križovatka je. Ja som 

dal interpeláciu na poslednom zastupiteľstve a pýtal som sa v tej interpelácii, diktujem to 

doslovne, doslovne: kedy (dátum) mesto Senica poslalo, resp. odovzdalo na VÚC Trnavu, 

prosím opísať spôsob, dokument projekt úpravy križovatky 2/500 a 3/1150 miestnej časti 

Kunov v súvislosti s riešením priechodu cyklotrasy cez túto križovatku a napojenie na ďalšiu 

časť cyklotrasy? Odpoveď z mesta znela nasledovne. Mesto Senica prostredníctvom primátora 

je osobne v komunikácii s VÚC Trnava, kde sa k štúdiu, k štúdii, to je s krátkym i, tzn., že k 

jednej, vyjadruje viacero inštitúcií, a teda priebežne prichádza k zapracovaniu požiadaviek z 

daných vyjadrení. Posledná verzia riešenia križovatky bola na VÚC zaslaná dňa 19. septembra. 

To si tu pamätáme, to bolo, toto je, že odoslanie také šikovné. No, lenže ja som nedostal, 

nedostal som tam tú odpoveď, že kedy, tak som teda žiadal, kedy ten dátum nastal, tak došla 

ďalšia odpoveď, ktorá znie: nakoľko projektant ešte pracuje na projektovej dokumentácii ku 

križovatke, pán primátor zatiaľ len osobne predstavil a konzultoval iba predprojektovú štúdiu. 

K týmto neformálnym stretnutiam nemáme záznam. Všetky vyjadrenia s dotknutými orgánmi 

k projektovej dokumentácie sa budú riešiť po jej kompletnom dodaní projektantom. Nebudem 

to rozoberať, že čo, kde, len poprosím jednu vec, pokiaľ sa, pokiaľ sa o niečom bavíme a niečo 

riešime, tak poprosil by som, aby sa nezavádzalo v týchto veciach, aby sa hovorila pravda. 

Pretože ja som už aj naposledy na zastupiteľstve tvrdil, že tá projektová dokumentácia tam 

zaslaná nebola. A na čo mám aj dôkazy, že nebola tam zaslaná, tak poviem na rovinu, že nebola. 

Zašle sa, vyriešime to, možnože nastal nejaký iný problém. Ďakujem. Ďalší bod. Asi už 2 roky 

žiadam, aby boli vyznačené platené parkoviská. Niečo som, niečo som teraz zachytil, že sa 

nejakým spôsobom značia, nie sú zaznačené všade, ani všetky, ale vždy mi bolo povedané, 

bude to riešené, pretože na to nemáme peniaze v nasledujúcom roku. Takže poprosil, poprosil 

by som, že aby sa už konečne tie platené parkoviská vyznačili, lebo ja sám viem, poznám určité 

miesta v Senici, kde ani samotní ľudia, ktorí bývajú pri tých činžiakoch nevedia, že či tam môžu 

parkovať, či je to na modrú značku, či je to zaplatené na rok, tak nech už aj sami obyvatelia 

vedia, že kde môžu zaparkovať alebo nemôžu zaparkovať. A posledná vec, posledná vec je zas 

taká zvláštna a je to okrúhly stôl. Tento inštitút okrúhleho stola zaviedol ešte pán primátor 

Grimm. Za Parízka to bolo tak, že viac menej to bolo one man show, áno? Tak by som to nazval, 

že tam chodil iba sám do tej relácie, ale za pána primátora Grimma tam bolo tak, že sa tam 

začali pozývať aj poslanci. Ty keď si došiel na svoj úrad, tak viac menej za to tvojho prvého 

obdobia sa okrúhle stoly nekonali. Možnože zo začiatku 1-2, to si nepamätám presne, ale presne 

si pamätám, že vo volebnej kampani som ti to tak nejakým spôsobom vytkol, že je to, je to 

škoda alebo je to chyba, že ľudia nemajú, nemajú takú nejakú väčšiu predstavu o tom a 

zdôvodnenie, že prečo poslanci hlasujú tak alebo hlasujú a zdalo sa mi to také logické, že v tom 

okrúhlom stoly dokázali vysvetliť aj viac tým ľuďom, že prečo tak zahlasovali alebo dokázali 

prezentovať ten svoj názor, že prečo ho majú, áno? Mohli použiť viac argumentov. Aj keď nie 

je problém tie argumenty povedať aj tu. A dal si si to za svoje a akože ja som rád, že ten okrúhly 

stôl sa obnovil, je to fajn, ale celé to, celé to vyznieva tak, že pokiaľ niekto sleduje, sú aj takí 

odvážlivci, že sledujú v televíziách verejnoprávnych alebo v súkromných tie diskusie, ktoré 

prebiehajú v nedeľu o dvanástej alebo o jednej, tak oni sú založené na tom, že je tam nejaká 

téma a na túto tému dôjde rozprávať jedna strana, aj druhá strana, nazvem to koaličný a 

opozičný politik. Ja mám za to, že aj tie okrúhle stole, ktoré, ktoré sa tu už začali realizovať 

znova, mali by asi fungovať na tejto báze a na tomto princípe, že pokiaľ tu na zastupiteľstve 

my preberieme nejakú tému a na toto, samozrejme, že nebudeme sa baviť pri okrúhlom stole, 

že meníme človeka v komisii športu alebo zdvíhame z 9 na 10, áno? To je v poriadku. Ale sú 

určité veci, pri ktorých dochádza k názorovému rozdielu na túto, na určitú nejakú tému. Tak 

bolo by férovejšie, keby do tejto relácie boli prizvaní zástupca jedného názoru a zástupca 
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druhého názoru. Moja odpoveď už taká zaznela, že chcem, aby tam boli všetci poslanci, fajn a 

nemám s tým problém, aby sa tam prestriedali všetci poslanci, ale ja som tam bol rád za 2 roky. 

Fajn, asi, asi stačí raz, aby, aby to tak bolo, že aspoň raz, ale my asi to všetci vedia alebo cítia, 

že je tu určitá skupina poslancov, ktorí vlastne máme aj svoj klub, ja som ten klub odovzdal aj 

pánovi prednostovi, že na určité veci máme rozdielne názory, takže bolo by vhodné, keď sa aj 

bavíme alebo bavíte pri tom okrúhlom stole, aby tam tieto rozdielne názory aj zazneli, alebo 

aby tam zaznela aj argumentácia, že prečo máme tento názor rozdielny. Ono mi to potom 

pripadá, a skončil by, skončil by som tým, že to zrovna môžete vysielať tzv. nejakú 

záhradkársku revue a tam sa baviť o tom, že či zasadím mrkvičku alebo jabĺčko. Ďakujem. A 

ešte doplním teda, ešte jednu poznámku k tomu okrúhlemu stolu. Ale poviem to, ty si sa 

vyjadril, že nebudeš robiť kampaň Sovovi a Kalmanovi v okrúhlom stole, ale ono to vypadá 

tak, že platí sa to z verejných peňazí, z verejných financií a tú kampaň si tam robí niekto iný. 

Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec, začnem teda od konca. Dovolím si tvrdiť, že také som nepovedal. A áno, tak, ako 

sme sa asi o tom rozprávali, tak som názoru, že ak je treba okrúhly stôl, neviem, prečo si niekto 

má pocit, že má lepší názor a má právo viacej o ňom rozprávať ako niekto iný. Jednoducho 

dobre. Bola požiadavka na okrúhly stôl, ja som ju akceptoval. A myslím si, že sme relatívne 

malé mesto, aby sme sa hrali na opozíciu, koalíciu, dokonca viackrát aj tvojho klubu to bolo 

tak prezentované, že predsa sa tu nebudeme takto trieštiť a jednoducho každý poslanec 

dostávajú pozvánky. Ono to vychádza, keďže nás je poslancov 19, z toho 1 je zástupca, tzn. 18, 

chodia tam dvaja poslanci, tzn. 1× za 9, tzn. po desiatom zastupiteľstve zase teoreticky dostávaš 

niekde pozvánku, tzn. 1 - 9, 9 - 18 dostávate pozvánky, aby sa to tam, aby ste sa všetci dokázali 

prestriedať, prezentovať svoje názory, aby ste všetci mali rovnaký ten priestor na tú prezentáciu. 

Akože áno, toto je názor, kde si myslím, že každý jeden poslanec má právo odprezentovať svoje 

názory, svoje postoje. Nehovorím, že je to vždy to najideálnejšie a najstopercentnejšie, ale sú 

niektorí poslanci, ktorí boli volaní trikrát, štyrikrát a nezúčastnili sa, nikto im to nevytýka, ale 

nebolo to o tom, že dostali jednu šancu a keď ju nevyužil, tak už zase môže až za rok alebo za 

2. Tzn., nemyslím si, že by to malo byť o tom, že ja si myslím, že mám správny názor a iba ja 

budem chodiť. Myslím si, že aj na tej pracovnej porade, aj všade inde máme k tomu takýto 

nejaký ten postup. Čo sa týka.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Ešte k tomu poznámku v jednom. Ja si myslím, že ten okrúhly stôl potom tým pádom stráca 

nejaký zmysel, pretože keď sa tuná bavíme o určitých témach a na tie témy existujú rozdielne 

názory, tak by tam tie rozdielne názory mali zaznieť alebo druhá vec je, potom tam nehovorte 

názory, ktoré prezentujeme my, keď my nedokážeme na to reagovať. Tak sa tam ozaj bavte iba 

o tých jabĺčkach a hruškách a na tú tému, na ktorý, na ktorú, o ktorej eventuálne je všeobecná 

zhoda, tak o tej sa tam bavte, ale nebavte sa o témach, na ktoré, na ktoré, na ktoré tu je, je tu 

rozdielny názor. Iba k tomu, nechajme už okrúhly stôl, odpovedať.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, okrúhly stôl uzatváram. Diskusia nie je problém, ako som povedal, či je to na porade 

poslancov, dokonca sme vyhoveli aj v rámci, ešte keď to bolo v Mestskej rade. Bolo povedané 

napr., že chcete diskutovať o okrúhlom stole. Len ja som čakal nejaký podklad. Ako slušné je, 

keď ja robím pozvánku, posielam vám materiály. Ja som čakal nejaký podklad, že nejaká má 

byť tá téma? Tak dajte tému, že ja to všetkým rozpošlem, nech sa všetci nachystajú, potom je 

to naozaj, to je diskusia typu monológu, hodinu tu má monológ a odpoveď ani poriadne 

nepotrebujem, to mi, keď tak, dajte písomne, ale tvárime sa, že chceme diskusiu. Tak ako, keď 

chcem diskusiu, tak pošlem dopredu materiál, ja pri pozvánke tiež posielam dopredu materiál 

a neprídete sem a nedostanete to len tak hodené, že o tomto sa ideme baviť. A na mnohých 

veciach, napr. o okrúhlom stole, teoreticky sa o tom mohla baviť komisia kultúry, že teda akou 
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formou, ako prečo začíname na konci, keď podľa mňa toto je téma najprv na komisiu, na poradu 

poslancov a na konci sa môžeme na zastupiteľstve rozprávať na túto tému. Áno? Ale my tu 

začíname mnohé témy od konca a môžem si o tom myslieť svoje, že prečo to tak je. Ale teda 

hovorím, diskusia nie je najmenší problém, aby ten bod bol zaradený, ale dodajte ten materiál, 

o ktorom sa chceme rozprávať. Čo sa týka tej školy Ladislava Novomeského, resp. škôlky - 

poprosím pána Mozoliča.  

Ing. Róbert Mozolič (vedúci finančného oddelenia)(vedúci finančného oddelenia)  

Ďakujem za slovo. Teda rád by som sa aj, alebo takto, by som vysvetlil situáciu ohľadom tej 

rekonštrukcie strechy materskej školy tým, že som ja sám vykonával tú zmenu rozpočtu a chcel 

by som vás uistiť, že vôbec žiadny zákon o finančnej kontrole alebo zákon o rozpočtových 

pravidlách porušený nebol. Ja by som poprosil technikov, či by vedeli o 2 mestá a tam, ako 

máme schválený rozpočet na rok 2024, sekcia ekonomika. Chcem otvoriť ten 25 - 26. Môžeme 

ísť nižšie? Myslím, že to okolo strany 20 sú kapitálové výdavky s nami. Nižšie. Poprosím 

program, program 9. Mal byť. V takejto forme, sme si schválili rozpočet za Mestské 

zastupiteľstvo, schválili rozpočet na rok 2024 a 2025. Keď si pozrieme podprogram 9.1 

Materskej školy, máme schválený rozpočet, funkčná klasifikácia 0911, ekonomická 717 002, 

podprogram 9.1. Rekonštrukcia a modernizácia stavieb. Schválený rozpočet vo výške 409 

661  EUR. Z takého, z mojej aktivity, že teda, že aby bol ten rozpočet taký prehľadnejší alebo 

transparentnejší, ja tam potom nižšie tie akcie tam vlastne znázorním, aby bolo jasné, že o akej 

akcii sa v tom, v tej schválenej položke 1. Takže schváli sme si rozpočet Rekonštrukcie, 

modernizácia stavieb v rámci materskej školy za 409 000  EUR. Tie akcie sú bez nejakej 

ekonomickej alebo funkčnej klasifikácie, lebo je to len proste na takú prehľadnú. Alebo 

informácie. My, keď sme realizovali verejné obstarávanie alebo spúšťali tú akciu rekonštrukcie 

strechy a podpisoval som finančnú kontrolu, mal som schválený rozpočet 409 661  EUR a v 

tom období tam ešte nebolo, bolo tam nulové čerpanie. A preto sa tá akcia rozbehla. Takže 

neprišlo vôbec k žiadnemu porušeniu, či zákona o finančnej kontrole alebo rozpočtových 

pravidlách, lebo sme stále v rámci schváleného rozpočtu. Teraz, keď som predkladal tento 

návrh na zmenu, ja som ho možno pripravoval tak pred mesiacom, som vedel už teda, že aká 

bola samotná výška tej investície, tak som si najprv zmenu, tú položku navýšil, lebo máme tam 

ešte očakávané, očakávanú rekonštrukciu Materskej školy Robotnícka, kde teda máme tento 

projekt podaný na 2, na 2 cudzie zdroje, na MSÚ a Envirofond, žiaľbohu, ešte nemáme 

výsledok, ale v prípade, že by sme boli úspešní, túto akciu máme vysúťaženú, aby sa 

realizovala, aby som v tom prípade neprekročil ten schválený rozpočet, keby sa tá akcia išla 

realizovať. Takže schválená výška 409, takmer 410  000. Takže nič v tomto porušené nebolo. 

Čo sa týka ešte toho, že ako sa, ako prišlo k tomu, že 85  000 teraz navýšenie. My, keď sme 

pripravovali rozpočet na rok 24 v takomto období pred rokom, niekedy v októbri prišli 

požiadavky od rozpočtových organizácií, bola požiadavka z Materskej školy na túto investíciu 

s tým, že v tom období bol odhadovaný rozpočet 85  000. V takej výške sme s ním rátali, aj bol 

schválený v rozpočte. Tým už keď sme šli reálne akciu pripravovať na jar, tak sa spravil 

aktualizoval sa a teda dal sa vypracovať rozpočet, dala sa vypracovať dokumentácia, tým z toho 

vyšla nejaká PHZ-ka, teraz si nepamätám, možno na úrovni 120 000  EUR, prebehlo klasické 

verejné obstarávanie a sa vysúťažilo asi v tej hodnote zhruba 118  000 prvýkrát. Potom bol 

robený dodatok, ale to si nepamätám, z akého dôvodu. Ale na otázku teda, že či bolo niečo 

porušené, nebolo, tak ani finančná kontrola, ani rozpočet, pravidlá porušené neboli pri tejto 

akcii. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Priznám sa, že ja si ani nepamätám, že k tomu bol dodatok, ja som mal pocit, že to bola akcia 

bez dodatku, ale keď dovolíte, že v centrálnom registri je, v poriadku, ale priznám sa, že 

nemyslím si, ale dobre, v poriadku. Čo sa týka projektu križovatky, tak poďme si to zobrať tak 

nejak od začiatku. Projekt sa chystá rok a pol zhruba s tým, že to riešime, tzn. asi aj viacej, 
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pretože na začiatku tam prišli projektanti, dopravný inšpektorát a mnoho ďalších 

zainteresovaných zo Správy údržby ciest, kde vôbec sme prvýkrát začali, možno 2 roky dozadu, 

kedy sa tam všetci stretli a povedali áno, takto si vedia predstaviť zhruba, že sa to dá zrealizovať. 

Nahrubo, pomerali si to a povedali, bude to tesné, ale dá sa to realizovať. Preto my sme vôbec 

začali riešiť tie nákupy a medzitým riešime aj tú križovatku, pretože potom máte dopravného 

inžiniera, ktorý vám to nakreslí. Dáte to neorazené neoficiálne prvým inštitúciám, tie vám 

povedia svoje pripomienky. Chvíľku to trvá, kým sa zapracujú, znovu, dáte im to na kontrolu, 

či sa správne pochopili medzi sebou všetci zainteresovaní. Akonáhle áno, prichádza ďalšia 

inštitúcia, zase má možno svoje pripomienky, znovu sa to prepracuje a začínate odznovu, tzn. 

on ten proces toho projektu, kým príde k finalizácii toho projektu, je naozaj, že, to nie je, pre 

mňa, ako poviem to, človeka, ktorý nie je dopravný projektant, príde zvláštne, že však keď 

prídem a som dopravný projektant, tak to nakreslím a musí to byť všetko správne a všetci sú 

spokojní. Vieme, že v niektorých veciach ľudia, ktorí o tom rozhodujú, sú špecifickí a 

jednoducho to, čo funguje niekde inde, aj v rámci Slovenska, nehovorím sveta, u nás nefunguje 

a opačne, čo u nás funguje, inde nefunguje, t zn. je to proces, ktorý prechádza, a preto aj tieto 

rokovania a tieto podklady, ktoré idú, dostávajú buď na informáciu a oni povedia, chceme to 

takto a tak. Ale tento proces, to nie je len táto križovatka, ja to poviem, to je chodník Robotnícka 

ulica, kde tiež sme robili a prišli požiadavky práve zo Správy a údržby ciest: chceme vyrezať 

pol metra cesty, chceme to urobiť takto, takto. My tam zase ideme, rokujeme, zdá sa nám to 

neadekvátne, žiadame toto. A to sú procesy, kde sa proste dohadujú jednotlivé veci a až 

následne máte dokončený projekt, áno? Či sa budeme o tom baviť, je to projekt, nie je to projekt, 

či to projekt, až keď to má všetky razítka alebo to je nejaký proces tvorby projektu, akože 

môžeme sa o tom doťahovať, ale to nie je otázka týždňa a to nie je otázka mesiaca a jednoducho, 

ja poviem, že tam je možno dvanásta, štrnásta verzia reálne, že ako sa, ako sa to tvorí. Lebo 

každý má svoje nejaké pripomienky upraviť, a ja nehovorím, že sú zlé alebo že sú v neprospech 

veci, áno? Jednoducho, chvíľku to trvá, kým sa to dostane do toho štádia, aby to bolo, že všetci 

sú spokojní a na konci to bude bezpečná križovatka, o čo nám ide. Pretože však preto to tvoríme, 

aby tí ľudia nešli po ceste, ale sa dostali bezpečne na bicykli, peši, na korčuliach Senica, 

Kunovská priehrada.  

Ing. Roman Sova (poslanec)  

Toto mi je úplne jasné, tento proces s tým nemám žiaden absolútny problém. Ja mám problém 

v tom, že na poslednom zastupiteľstve sme len čírou náhodou dospeli k tomu, že ten projekt 

nebol nikde. Nebol ani na VÚC-ke, lebo tam zrovna zhodou okolností bolo zastupiteľstvo vo 

štvrtok, ja som tam bol v stredu, aj ty si tam bol, ale v inej veci, presne viem, akej, a ja som bol 

prvý, ktorý som sa ich pýtal, že či tam majú takýto nejaký projekt alebo aspoň nejakú 

predprojektovú. Pozerali na mňa jak puci, že také niečo tam nie je. Nie je ani na VÚC-ke niečo 

také. Ale ja len nechápem, že keď sa my bavíme tuná o tom, že také niečo chceme, kupovali 

sme tam pozemky, že mesto Senica tam, aspoň jak ty hovoríš, neposlalo za ten rok a pol ani ten 

nástrel, jak ste to vy nazvali. Oni nevedeli o ničom a nemali nič. Ale len z hľadiska bezpečnosti 

tých občanov sa to zbytočne naťahuje. A keby tam už aspoň nejakú tú predprojektovú mali, tak 

už mohli mať aspoň o tom nejakú šajnu. Ale zhodou okolností náhodou, teda už to tam majú, 

lebo sme sa o tom bavili na poslednom zastupiteľstve. Ja len hovorím dve veci: že už to tam 

malo byť dávno, to je jedna vec a druhá vec, aspoň si uznám alebo priznám, že možno niekde 

sa stala chyba, dali sme to tam neskoro. Nič inšie, iba toto.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Môžeme si to osobne povedať, ako to, ako to prebieha. Viackrát sme to riešili, dokonca som 

tam nebol iba sám, aj s inými ľuďmi, kde sa to, kedy sa to riešilo. Aby som to nemusel 3× 

reprodukovať, jedno s druhým, tzn. niektoré veci riešim tak, niektoré potom prichádzajú aj 

ostatní, lebo však nemusím všade chodiť sám, takže ani toto nebolo len o tom, že chodím sám, 

resp. potom už tam nemusím vôbec chodiť, lebo už to zase majú odborní pracovníci a rieši sa 
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to ďalej. Takže to je k tomu. Čo sa týka parkovísk a malieb, tak ešte viem, že sa teraz dokončujú. 

Verím, že čím viacej toho budem mať hotové, aby sme to naozaj mali na poriadku, pretože 

pokiaľ je to platené, nech je zrejmé, pretože potom to robí problém samozrejme aj pre mestskú 

políciu. Ľudia sú medzi sebou, susedia nervózni, robí to neplechu. Verím, že čím skôr to 

budeme mať toto odstránené. Ďakujem, faktická, pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja by som sa rád vyjadril k tomu stolu, len v krátkosti. Že sa tam niekoľkokrát spomínalo moje 

meno. To teda mne vôbec nevadí, skôr mi vadí tá téma a tie, tie pripomienky. Ja by som bol 

rád, keby si bol taký aktívny v tých odpovediach aj tuná na zastupiteľstve, nielen keď tam nie 

som. Lebo ti pripomeniem, čo si mi tu rozprával s pánom predsedom družstva, že si nepraješ, 

aby sa tu rozprávalo jeho meno, keď tu nie je. Ja som vyzýval, aby sem prišiel. Ty si ma na tú 

diskusiu tam nezavolal napriek tomu, že podľa tuná pána Príkopu určuješ ty ten, ten zoznam 

tých diskutujúcich. Čo sa týka diskusie na tých pracovných stretnutiach. Teraz si tam nebol, 

však si mal dovolenku, to je v poriadku. Načo ideme diskutovať, keď jediný, kto pozná 

odpovede, si ty. Máme tu niekoľko problémov, že sa dozvieme, dozvedáme sa od občanov, že 

sa ide kupovať nová nafukovačka. Pýtame sa toho zástupcu, že či to je pravda, koľko to bude 

stáť? On nevie odpovedať. Že sa máme pýtať teba. Načo zvolávame pracovné stretnutie, keď 

on tie odpovede nepozná? Odkedy ty vieš o tej nafukovačke? Prečo nie sú poslanci prví tí, čo 

sa dozvedia o tom, že máš v pláne kupovať niečo, čo je tak sporná vec jak tá nafukovačka? 

Lebo už jednu sme si kúpili a tá odišla. A to nie je jediná vec. Mňa zaujíma ako občana Kunova 

sporný kultúrny dom. Prečo sa dozvedám ja od obyvateľov, že sa vlastne a potom neskôr na 

výbore od zamestnanca mesta, že sa ten, že ten projekt nevyšiel? Prečo nie sú zakomponované 

naše požiadavky občanov do využitia toho kultúrneho domu napriek tomu, že sme ich žiadali? 

Toto je diskusia, ale nepáči sa mi to, že ako to zovšeobecníš a povieš, že my tu možno máme. 

Tá forma, ktorú ty prezentuješ, nie je správa. Navyše vidím ako problém to, že si často ľudia 

nepamätajú. Nechcem teraz byť osobný, že čo povedali a tým, že nie je žiadny záznam z 

pracovného stretnutia, žiadny záznam. Údajne sú a my ich nevidíme, možno niekto iný, my sme 

ich žiadali x krát a nedostal som ich. Tým pádom tá váha tej diskusie je úplne o ničom. 

Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, pán poslanec Hutta.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

No ja mám 2 interpelácie pripravené. Poprosím, Peti. Začnime Továrenskou. Tam ako iste viete, 

oproti perle sú 3 bytové domy. Jeden je na Hviezdoslavovej, stredný Hurbanova a najspodnejší 

je na Továrenskej. To je také unikum Senické. Toto je, chcem riešiť spor, s pani poslankyňou 

Krištofovou sme tam boli, navštívili sme tam na základe nejakého rozhovoru správcu, 

správkyňu, pani správkyňu bytovky. Oni majú trvalý problém s tým, o čom vieme viacerí, že 

tam prichádza pri trvalejších dažďoch alebo teraz pri záplavách k zaplavovaniu ich, ich pivníc 

tam, majetku, k zničeniu majetku. A hlavný problém vidia, a videli sme ho aj my, že cesty, 

ktoré patria mestu alebo komunikácie sú v takomto stave. Boli aj na meste, vypracovali si 

nejakú svoju vlastnú štúdiu, ako by si mohli ochrániť svoj majetok. Tuto im bolo povedané 

teda, že nič sa realizovať nebude, aj tá suma bola taká prekvapujúco nízka. Ale takýmto 

spôsobom aj napr. tieto odpadové, odpadové, tieto rúry sú zvedené na pozemok mesta. Keďže 

oni sú najnižšie v celej lokalite, tak všetka tá voda, ktorá odchádza z týchto rúr, končí u nich. 

Skús ďalšiu fotku, takto vyzerajú tie kanalizačné toky, ktoré by mali tú vodu nejakým spôsobom 

aspoň čiastočne zadržiavať. Poď ďalej. Toto je ten vrch, toto je tá vrchná bytovka, áno? 

Hviezdoslavova 484. Takýmto spôsobom tam je riešená kanalizácia, to je kanalizácia, voda 

dažďová, ktorá končí znova na ceste, áno? Mestskej. Poďme ďalej. Toto sú ich priestory dolu, 

už to čiastočne, čiastočne si to vyčistili tam, neustále to majú vlhké, i keď tam robili nejaký 

penetračný náter, dávali tam vlastné peniaze, stálo ich to nemalé úsilie, nemálo finančných 
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prostriedkov. To sú všetko fotky z podzemia, zo sklepov. Toto je zábradlie, ktoré by sa tam 

mohlo využiť. Potom vysvetlím neskôr, akým spôsobom. Toto je hlavná cesta, vieme, že tá, 

potom vlastne tá kanalizácia, ktorá nestíha na Hlavnej ceste, bočí na Továrenskú tá voda a 

končí, končí u nich. Čiže ja by som aj rád teda, čo dám aj v interpelácii písomnej, vedel, tu sa 

hovorilo o tom, že čo alebo ktoré kanály čistí mesto, ktoré kanály čistí BVS-ka. Toto je napr. 

obrubník. Keby tam bol vyšší obrubník, aspoň tých 10 čísel, toto, pani správkyňa, vidíte tam 

má ledva 2  cm má ten obrubník. To je tak poprepadané, tá cesta, že tam, tam proste tá voda im 

uniká a steká im vlastne v bytovke dolu. Oni tam majú aj vlastnú kanalizáciu, si nechali spraviť, 

kde aspoň čiastočne sa snažia nejak ochrániť tú svoju bytovku pred tým návalom toho, toho 

dažďa, tej masy tej vody. Skús ďalej, či je to posledná už? Takže tak, vlastne tá voda zvrchu zo 

484 Hviezdoslava steká až k nim. Sú tam nejaké úpravy spravené, je tam nejaká vratná klapka, 

vieme o tom aj, aj boli tam spravené nejaké opatrenia už, ale oni tak, zrovna sme tam zase boli 

pred asi týždňom, kde sme pani správkyni teda sľúbili, že sa tomu budeme venovať, tomuto 

problému. Ten problém je aj dlhodobého charakteru a hlavne to, že, Peťka, daj tam ten prvý 

záber ešte. Tam tie obrubníky hentam vzadu vyzerajú takto, áno? Či je tá voda vlastne sa 

dostáva, dostáva k ich bytovke a potom majú oni tie problémy s tým. To je prvá interpelácia. 

Toto je druhá. Tuto riešime, toto je záber denný, ako vidíte. Stojíme za Perlou smerom 

Hurbanova 1378, 1379 k našim bytovkám. Daj nočný, toto je nočný záber. Tam sa snažíme 

minimálne 5 rokov aj cez mestský výbor riešiť túto situáciu tým, že by sa tam pridala jedna 

lampa. 6 rokov sa snažíme, píšeme si, mestský výbor eviduje problém, ale zase nevieme 

reagovať. Viem, že svetelné body sa pridávajú tam, kde treba a myslím si, že ten svetelný bod 

nikto nespochybnil, že tuto by nemal byť. Takže by som poprosil touto formou, týmto 

spôsobom, aby sa tam ten svetelný bod pridal, aby tam bolo, aby tam bola zachovaná nejaká 

bezpečnosť ľudí, ktorí tade chodia. Toto sú napr. 2 nové stĺpy, to som si všimol nedávno, kde 

idete od Kauflandu smerom do Sotinej, takže tam 2 stĺpy pribudli. Viem, aj v iných lokalitách 

pribudli stĺpy, len chcem poprosiť teda, aby aj tento stĺp čo najskôr už tam bol. A toto je 

posledný, to je, sa mi podarila teraz tá fotka, toto je Štúrova, začiatok Štúrovej ulice od 

Robotníckej. Ten pozemok patrí pánovi, ktorý tam má tú bytovku. Chcel by som poprosiť, či 

sa s ním nedá nejak dohodnúť, alebo aj, asi by bol aj rád, keby sa to orezalo tam. Tam vidíte, 

že ten chodník je z trištvrte sa tam nedá, potom tam ľudia musia vychádzať na cestu a je to tam 

nebezpečné. Lebo pán Vospáleka, čiže tam to tam trčí. Čiže to sú moje interpelácie, ktoré dám, 

samozrejme aj písomne a dúfam, že podľa rokovacieho poriadku mi bude aj na ne odpovedané. 

Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ja len poviem, že napríklad k tomu poslednému chystáme všeobecne záväzné nariadenie, kde 

by sme dokázali definovať a žiadať aj od súkromníkov, aby určitá úprava bola, tzn. 

predpokladám, že február, možno marec, apríl niekedy by to VZN-ko malo prísť, na ktorom sa 

pracuje, aj na to, aby sme dokázali, poviem to, nielen žiadať, ale teda aj prinútiť. A čo sa týka 

bytovky, tak ja som registroval, že po dlhej dobe tam bola, po desiatich či 12 rokoch tam ich 

vytopilo, lebo však máme tam naše priestory, tak vieme s tým, že boli tam dobrovoľní hasiči a 

problém bol, že išlo o spodnú vodu, tým, že bola plná kanalizácia, tak spodná voda išla spätne, 

tzn. nebavíme sa o povrchovej vode, ktorá to tam zaplavila poviem to, že cez okná, ale, ale išlo 

o kanalizáciu, tzn. boli tam hasiči, čerpali vodu a napriek tomu, že tam nepritekalo, poviem to 

cez cestu, tak tá voda sa vracala práve cez kanalizáciu. Tzn. to riešenie, ako môžeme na niektoré 

veci pozrieť, ale v tomto prípade sa bavíme o úplne inom probléme a to je, že hladina vody bola 

vysoko, kanalizácie boli plné a tým, že je to suterén, je to pod úrovňou zeme, tak proste voda 

si hľadá najjednoduchší spôsob v tomto prípade, bolo tam myslím, 10 alebo 15  cm vody v tých, 

v tých suterénoch a to z toho titulu, že jednoducho spodná voda cez kanalizáciu sa tlačila späť. 

Takže nehovorím, že nie je tam, netreba nájsť riešenie. Pravdepodobne by mali byť vyzvaní aj 

vlastníci tých nehnuteľností, aby nevypúšťali vodu na verejné priestranstvo a teda zbudovali si 
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asi nejaké vodozádržné opatrenia na vlastné náklady. Pozrieme, čo sa toho týka, na to. Aha a 

svetelné body, svetelné body sme doplnili vo viacerých miestach, či už je to tuná, poviem to za 

cieľom, samozrejme aj ten spoj a priebežne dopĺňame, takže verím, že všetko, všetko 

pomalinky zvládneme.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Len by som chcel vedieť teda konkrétny dátum v prípade tej, toho svetelného bodu, konkrétny 

dátum. Lebo zase len sľuby – skutek-utek asi a chcel by som aj zodpovedného človeka, ktorý 

to bude mať na starosti vedieť a aj nejaký konkrétny dátum, dokedy by sme to mohli stihnúť.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Dobre.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

A toto ešte je zvnútra z tých sklepov. Oni riešili tú spodnú vodu tým, že vlastne tú kanalizáciu 

si nejakým spôsobom takto riešili, takže z toho spodu máš pravdu, bolo tam aj niečo aj z tých 

rúr, ktoré oni tam mali, ale tým, že tie steny sú tam vlhké, išla tá voda zvonku, áno? Tam jak 

som ukazoval, tie, tam sú nízke tie obrubníky, tie by určite zadržali. Keby tam boli 10-

centimetrové obrubníky, tak zadržia tú vodu a tá voda stečie niekde inde.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Lenže tá voda ide do kanálu a pôjde to zase, ide to späť a to tlačia tie druhy.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Idee vlastne k nim, no. Dobre, ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Prosím. Pani poslankyňa Madunická.  

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Ďakujem za slovo. Ja som sa asi zle prihlásila, ja som chcela faktickú, ja len chcem reagovať, 

keďže tu padla poznámka na moju osobu, ktorá si myslím, že bola úplne bezpredmetná, 

nakoľko polovica ľudí v tejto miestnosti nevie, o čom je reč, o čom, v akej vlastne súvislosti to 

bolo a takisto ani ľudia vonku. V podstate mne, pán poslanec, nejde o to, aby ste, aby tu bol 

ušetrený nejaký čas, ale ja ako poslankyňa nemám problém s tým, aby tu bola diskusia, ale ja 

som Vám slušne na pracovnom stretnutí povedala, že tá diskusia, si predstavujem, že by mala 

byť vecná, stručná a efektívna, že v podstate, ak niekto má hodinu monológ, tak už v podstate 

nevieme ani o čom je reč. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Pán poslanec Podmajerský.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Ja by som, pani Madunická, skôr naopak povedal, že ja Vám ďakujem, že ste boli to aspoň 

natoľko úprimná na tom pracovnom stretnutí a povedali mi Váš dôvod, že prečo vlastne ste 

proti diskusii. Ja v tom nevidím žiadnu logiku preto, lebo či to budem rozprávať tú hodinu v 

diskusii alebo v interpelácii, je to ten istý čas, čiže to neušetríte, to bolo akože len kvôli tomuto 

povedané a myslím si, že by to malo byť tak, že by sme mali jeden druhého rešpektovať, že 

niekto, Vy možno rozprávate lepšie a lepšie vyriešite niekde problémy, ja ich bohužiaľ vyriešiť 

neviem, robím to tak, ako najlepšie to viem a všetci to máme robiť rovnako - pre občana, nie 

jeden voči druhému. A teraz by som sa na záver opýtal možnože, či teda ste vyriešila Vy svoj 

problém a ktorý sme mali my spoločný, ohľadom toho areálu, ktorý má byť na jednotke, teda 

k tej diskusie, ktorá tam bola, či máte Vy postačujúce odpovede na to, aby ste občanom vedeli 

vlastne aspoň niečo povedať alebo s nimi prediskutovať. Lebo ja opäť z tohto stretnutia ich 

nemám. Takže, a to je jedna z mála vecí, to nie je jediná. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem. Ja len čo sa týka atletického areálu. Občania tam mali a ukázali, že majú problém s 

určitými aktivitami, ktoré sa tam robia cez víkend, ktoré sú hlučné, najmä v nedeľu. Myslím si, 

že máme momentálne už aj športový areál, tzn. futbalový štadión, teraz v zimnom období sa to 
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nerieši, pretože sa nekonajú tieto akcie a budeme hľadať riešenie, pretože áno, uznávam, že 

obyvatelia majú obavy o to, aby mali svoj kľud a že momentálne sú rušení a toto aj s pánom 

riaditeľom sme sa o tom rozprávali, že nájdeme buď riešenie, ale podľa mňa najlepšie riešenie 

je práve futbalový štadión, kde sa dajú tieto aktivity viaceré presunúť, v blízkosti tam nie sú ani 

rodinné domy. Tým pádom myslím si, že budeme mať aj tento problém poriešený a nemusíme 

hneď hľadať riešenie, že všetko super, ale je to, je to zlé. V tom prípade, to niektoré veci 

nebudeme mať nikdy. Takže tak, pani poslankyňa Madunická.  

Dušan Podmajerský (poslanec)  

Na toto zareagoval aspoň, hovoríš teda voči mne teraz pán primátor, ďakujem, že potom by 

som ale doriešil tak, že ako ty hovoríš, že nie od konca a od začiatku. Ak je nejaký zámer, treba 

to riešiť najskôr s poslancami na tom pracovnom stretnutí a čo sa týka všetkých zámerov a 

potom s tým ísť von a nie naopak, aj aby sme sa dozvedali my od ľudí na ulici, že čo sa vlastne 

ide robiť, takže to som myslel? Takže takto.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Poslankyňa Madunická.  

PhDr. Miriam Madunická, PhD. (poslankyňa)  

Mala som konkrétne ešte čo riešiť, pretože to je zámer, ktorý sa v podstate ešte ani nerieši, je 

to nejaká vízia, áno? Čiže ak, keď to bude už aktuálne, v podstate s obyvateľmi som to riešila 

a keď to bude aktuálne, budem to riešiť aj na mieste, kde to bude prezentované, nebudem tú 

tému otvárať, keď to nie je teraz nijako prezentované, že už sa to ide robiť.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Pán poslanec Huta.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Mne ešte v súvislosti s prácou mestského výboru napadla jedna vec, ktorú by som rád 

prezentoval. My sme z participatívneho rozpočtu odsúhlasili náš mestský výbor 5,5 tisíca na 

detské ihrisko, na Robotníckej ulici. Detské ihrisko, my sme schvaľovali, myslím si, nejaké vo 

februári tú sumu. A v nádeji teda, že ten proces, že ten proces bude ďaleko rýchlejší, ako je 

teraz, neviem, v akom je štádiu, ale momentálne to detské ihrisko tam vôbec nie je. Takže 

nechápem, prečo my vo februári niečo schválime a potom je november. Predpokladám, že teraz 

už cez zimu sa robiť nič nebude a stratíme v podstate znovu 1 rok. Nechápem to.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Je objednané.  

Mgr. Peter Hutta (poslanec)  

Je objednané už. Super, no, už je november, tak fajn. Takže toľko, neviem ten proces strašne 

dlho trvá. 5,5 tisíca, aby sme riešili trištvrte roka nejaké detské ihrisko, ktoré pani riaditeľka s 

pani zástupkyňou elokovaného pracoviska dali nejaké podklady. A sa to rieši takúto dlhú dobu, 

tak to je pre mňa nepochopiteľné. Ďakujem.  

Ing. Mgr. Martin Džačovský (primátor mesta Senica)  

Ďakujem, ukončujem bod interpelácie. Záver: prajem vám všetkým pekný večer a onedlho sa 

vidíme na ďalšom zastupiteľstve. Pekný večer.  

 

 

 

 Ing. Mgr. Martin Džačovský, v. r.                                          JUDr. Marek Došek, v. r.       

       primátor mesta Senica                                                              prednosta MsÚ        

 

 

 

Zapisovateľka:  Adela Langová 

Zápisnica je napísaná na základe video záznamu. 


